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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ερώτηση για την ενίσχυση του Κέντρου Υγείας
Βουργαρελίου

Πηγή: ΕΚΔΟΣΗ ΤΗΣ ΗΠΕΙΡΟΥ Σελ.: 2 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

76.02 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΚΟΙΝΟ ΤΩΝ ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ»
Ερώτηση για την ενίσχυση του 
Κέντρου Υγείας Βουργαρελίου

Ερώτηση προς τον Περιφερειάρχη Ηπείρου, Αλέξανδρο 
Καχριμάνη, με θέμα «Αίτημα για ενίσχυση του Κέντρου 
Υγείας Βουργαρελίου με ασθενοφόρο», απευθύνει η παρά
ταξη «Κοινό των Ηπειρωτών».

Συγκεκριμένα η παράταξη ρωτά τον κ. Καχριμάνη τα εξής:
Εξετάζει η περιφερειακή Αρχή να συνδράμει στην ανάγκη 

διάθεσης νέου ασθενοφόρου ή επισκευασμένου και εξοπλι
σμένου με τα απαραίτητα για τις ανάγκες του Κέντρου Υγείας 
Βουργαρελίου Άρτας;

Ποιες ενέργειες προκρίνει γι αυτό το σκοπό και σε ποιο χρο
νικό διάστημα θα μπορέσει να ανταποκριθεί;

Συμπληρωματικά, έχει εντάξει στον σχεδίασμά της η Περι
φέρεια την ανανέωση του στόλου των ασθενοφόρων των Κ.Υ. 
της Ηπείρου, μέσω του νέου ΕΣΠΑ ή άλλου χρηματοδοτικού 
προγράμματος;



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Συνεργασία ΕΣΥ με κλινικές και στην ιδιωτικές
Κοζάνη

Πηγή: ΠΤΟΛΕΜΑΙΟΣ ΤΗΣ
ΚΟΖΑΝΗΣ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

200.71 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΙΑΘΕΣΗ ΚΛΙΝΩΝ ΣΕ ΒΟΡΕΙΑ ΕΛΛΑΔΑ ΚΑΙ ΘΕΣΣΑΛΙΑ

Συνεργασία ΕΣΥ με 
κλινικές και στην

Το Υπουργείο Υγείας, παρακολου
θώντας τα επιδημιολογικά δεδομέ
να σε όλη τη χώρα και ιδιαίτερα στις 
περιοχές που έχουν αυξημένο ιικό 
φορτίο, όπως η Βόρεια Ελλάδα και 
η Θεσσαλία, επεκτείνει τη συνεργα
σία του Εθνικού Συστήματος Υγείας 
(ΕΣΥ) με τον ιδιωτικό τομέα Υγείας. 
Με απόφαση του Υπουργού Υγεί
ας Θάνου Πλεύρη και της Αναπλη- 
ρώτριας Υπουργού Υγείας, Μίνας 
Γκάγκα και κατόπιν εισήγησης των 
διοικητών των αρμόδιων Υγειονο
μικών Περιφερειών (ΥΠΕ) και της 
Ομάδας Παρακολούθησης και Συ
ντονισμού της Διαχείρισης ασθενών

με Covid στα Νοσοκομεία, ο Γενικός 
Γραμματέας Υπηρεσιών Υγείας Ιω
άννης Κωτσιόπουλος μέχρι σήμερα 
έχει υπογράψει Αποφάσεις Διάθε
σης, όπως προβλέπονται από την 
σχετική νομοθεσία, με 11 ιδιωτικές 
κλινικές στη Θεσσαλονίκη, στη Λά
ρισα, στον Βόλο, στην Καρδίτσα, στα 
Τρίκαλα και στην Κοζάνη.
Επιπλέον, πέραν των 296 κλινών 
που έχουν ήδη διατεθεί, υπεγράφη- 
σαν Αποφάσεις Διάθεσης για:
- 155 κλίνες για Covid-19 περιστατι
κά
-191 απλές κλίνες για non Covid-19
- 12 κλίνες σε Μονάδες Εντατικής

ιδιωτικές
Κοζάνη
Θεραπείας (ΜΕΘ)
- 10 κλίνες σε Μονάδες Αυξημένη 
Φροντίδας (ΜΑΦ)
Συνολικά μέχρι σήμερα έχουν διατε
θεί μαζί με το προσωπικό τους για τη 
νοσηλεία Covid ασθενών 405 κλίνες 
για Covid περιστατικά, ενώ έχουν 
διατεθεί για non Covid περιστατικά 
231 απλές κλίνες, κυρίως παθολογι
κών και χειρουργικών περιστατικών, 
18 ΜΕΘ και 10 ΜΑΦ.
Συνολικά οι κλίνες που έχουν διατε
θεί στο Εθνικό Σύστημα Υγείας από 
τις ιδιωτικές δομές ανέρχονται σε 
664 κλίνες.



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αξιοποίηση όλων των υγειονομικών δυνάμεων
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

524.21 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αξιοποίηση oflwv
των υγειονομικών δυνάμεων
• Με προτάσεις ο ΣΥΡΙΖΑ για την αντιμετώπιση της πανδημίας
• Περιοδεία στα νοσοκομεία της πόθης με τον Ανδρέα Ξανθό

Του Φ1ΛΗΜΟΝΑ 
ΚΑΡΑΜΗΤΣΟΥ

Μ
ε ομιλία σε εκδήλωση του κόμ
ματος το Σάββατο το βράδυ στην 
ΕΗΜ, πλοκληρώθηκε η επίσκεψη 
του ηρ. Υπουργού και τομεάρχη υγείας 

του ΣΥΡΙΖΑ Ανδρέα Ξανθού στα Ιωάν
νινα.

Το Σάββατο το πρωί με κλιμάκιο απο- 
τελούμενο από τη βουλευτή Μερόπη 
Τζούφη τον Σάββα Δημητριάδη, συντονι
στή της ΝΕ Ιωαννίνων, τον πρώην βου
λευτή Χρήστο Μαντά, τον Δημήτρη 
Τζιάλλα υπεύθυνο της θεματικής Υγείας 
στην Νομαρχιακή Επιτροπή Ιωαννίνων και 
τον Λάμπρο Παπανδρέου υπεύθυνο των 
Υγειονομικών του κόμματος, είχαν την 
ευκαιρία να συνομιλήσουν με φορείς, δι
οικήσεις και εργαζομένους. Το μεσημέρι 
του Σαββάτου ο κ. Ξανθός έδωσε συνέ
ντευξη Τύπου στα τοπικά ΜΜΕ.

Όπως σημειώνεται από τον ΣΥΡΙΖΑ 
στον απολογισμό της περιοδείας: «Η απο
τυχημένη διαχείριση της πανδημίας από 
την κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας, 
μια κυβέρνηση που δεν πιστεύει στο Δη
μόσιο Σύστημα Υγείας και στο ισχυρό Κοι
νωνικό Κράτος, μεταφράζεται σε κρίση 
στελέχωσης, αλλά και κρίση αντίληψης, 
εκτίμησης και δράσης στην νέα πραγμα
τικότητα που έχει αναδειχτεί και που 
απαιτεί συνέργεια, συνεννόηση και κοι
νωνική συνοχή. Σε κάτι τέτοιο η κυβέρ
νηση αρνείται πεισματικά να προχωρήσει 
θεωρώντας ότι όλα είναι υπό έλεγχο και 
καλά καμωμένα».

«Κοινή διαπίστωση από την επίσκεψη 
στα νοσοκομεία είναι η ανάγκη συνεργα
σίας των δύο νοσοκομείων, η ανάγκη ου
σιαστικής ενίσχυσης του δημόσιου συ
στήματος υγείας για να ανταποκριθεί 
τόσο στις αυξημένες ανάγκες περίθαλ
ψης και φροντίδας που δημιούργησε η 
πανδημία όσο βέβαια και στην αντιμετώ
πιση όλων των περιστατικών, έκτακτων 
και τακτικών, παρέχοντας στους κατοί
κους της περιοχής -κι όχι μόνο- ασφά
λεια και πλήρη υγειονομική κάλυψη».

Ως προς την εναλλακτική πρόταση, ο 
ΣΥΡΙΖΑ, σύμφωνα με τον Τομεάρχη 
Υγείας, «θεωρεί ότι στη σημερινή φάση 
της πανδημίας, αυτό που χρειάζεται είναι 
να δοθεί προτεραιότητα στην αξιοποίηση 
όλων των διαθέσιμων υγειονομικών δο

μών και δυνάμεων, με επίταξη ιδιωτικών 
κλινικών και αξιοποίηση των στρατιωτι
κών νοσοκομείων, αποτρέποντας την 
«κοβιντοποίηση» του ΕΣΥ και τη λειτουρ
γική κατάρρευση των δημόσιων δομών 
υγείας, είναι επιβεβλημένη μια γενναία 
επένδυση στο ανθρώπινο δυναμικό του 
και τις υποδομές του και όχι της υπονό
μευσης του δημόσιου χαρακτήρα του 
μέσω των ΣΔΙΤ. Τέτοιες παρεμβάσεις εί
ναι η αυτόματη προκήρυξη όλων των κε- 
νούμενων λόγω συνταξιοδότησης θέ
σεων στα νοσοκομεία-Κέντρα Υγείας, τη 
διασφάλιση της μόνιμης εργασιακής προ
οπτικής των συμβασιούχων, ένα πολυε
τές πλάνο τουλάχιστον 15.000 μόνιμων 
προσλήψεων στο ΕΣΥ και, κυρίως, μια σο
βαρή αναβάθμιση των συνθηκών αμοι
βής, εργασίας και εκπαίδευσης στο σύ
στημα, με νέο πλαίσιο κινήτρων προ

σέλκυσης γιατρών σε άγονες περιοχές 
και ειδικότητες».

Και πρόσθεσε: «Απαιτείται η διερεύ- 
νηση του κοινωνικού προφίλ των ανεμ- 
βολίαστων και στοχευμένη παρέμβαση 
Αγωγής Υγείας στην κοινότητα και ειδικά 
στους πληθυσμούς υψηλής ευαλωτότη- 
τας καθώς και η δραστική ενίσχυση και 
αναδιοργάνωση των κρίσιμων «κρίκων» 
του συστήματος (ΠΦΥ, προνοσοκομειακή 
φροντίδα, ΤΕΠ, κλινικές και ΜΕΘ-covid. 
Αυτό που χρειαζόμαστε σήμερα είναι όχι 
ο συμβιβασμός με τη ζοφερή υγειονο
μική πραγματικότητα, και της υποχώρη
σης των standards ασφαλείας με βάση 
τις απαιτήσεις της αγοράς, αλλά η αυ- 
στηροποίηση και ο έλεγχος εφαρμογής 
των μέτρων Δημόσιας Υγείας, παράλ
ληλα με την σοβαρή ενίσχυση του ΕΣΥ».



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Αδιανόητη η αναστολή λειτουργίας της ΜΕΘ
Πύργου εν μέσω έξαρσης της πανδημίας»

Πηγή: ΠΡΩΪΝΗ ΤΗΣ ΗΛΙΕΙΑΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1103.13
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μιχάλης Κατρίνης, Βουλευτής Ηλείας Κίνημα Αλλαγής:

«Αδιανόητη η αναστολή λειτουργίας
της ΜΕΘ Πύργου 

εν μέσω έξαρσης της πανδημίας»
ραμένει πρακτικά χωρίς κλινική ΜΕΘ για 
πρώτη φορά μετά από πολλά χρόνια, προ- 
καλώντας δικαιολογημένη ανασφάλεια 
στους πολίτες, ενώ η πανδημία καλπάζει 
και η κυβέρνηση διατυμπανίζει την αύ
ξηση των κλινών ΜΕΘ σε όλη τη χώρα» 
υπογραμμίζεται χαρακτηριστικά στο κεί
μενο της ερώτησης.

Ο Μιχάλης Κατρίνης ρωτά τον Υπουργό 
Υγείας:
• Τι θα κάνει ώστε να διασφαλίσει τη 
λειτουργία της κλινικής ΜΕΘ του Γ.Ν. 
Πύργου εν μέσω πανδημίας, καθώς

• Αν θα δώσει κίνητρα ώστε να προσελ- 
κύσει ιατρούς στις κλινικές ΜΕΘ όσο και 
στις υπόλοιπες κλινικές για να ενισχυ- 
θούν ουσιαστικά τα νοσοκομεία της 
Ηλείας και της περιφέρειας γενικότερα.

Ε
πίκαιρη ερώτηση προς τον αρμόδιο 
Υπουργό Υγείας κ. θάνο Πλεύρη 
κατέθεσε ο βουλευτής Ηλείας, αξιώ
νοντας δια ζώσης απάντηση στη Βουλή, 

σε σχέση με την έντονη ανησυχία, αλλά 
και τα αναπάντητα ερωτηματικά που προ- 
καλεί στους κατοίκους της Ηλείας η στα
διακή αποδυνάμωση της κλινικής ΜΕΘ 
του Γ.Ν. Πύργου, η οποία μαθηματικά 
οδηγεί σε αναστολή λειτουργίας της μο
νάδας, ενώ η πανδημία καλπάζει και οι 
ανάγκες για διασωληνώσεις αυξάνονται 
καθημερινά.

Όπως επισημαίνει ο Μιχάλης Κατρίνης 
από τους συνολικά 4 ιατρούς που υπηρε
τούσαν στη μονάδα του Γ.Ν. Πύργου, οι 2 
παραιτήθηκαν για να τοποθετηθούν σε 
νοσοκομεία της Αττικής, ενώ πρόσφατα 
μετακινήθηκε ακόμα ένας ιατρός σε νο

σοκομείο της Πάτρας, χωρίς τη σύμφωνη 
γνώμη της διοίκησης του νοσοκομείου 
και χωρίς να υπάρχει πρόνοια για ανα- 
πλήρωσή τους ή στελέχωση της κλινική. 
Με ποιο σκεπτικό ελήφθησαν αυτές οι 
αποφάσεις και ποιος τις πήρε;
Επιπλέον, ο Ηλείος βουλευτής διαπιστώ
νει πως παρά τις κυβερνητικές εξαγγελίες 
για στελέχωση των ΜΕΘ και των υπόλοι
πων κλινικών με ιατρικό προσωπικό 
λόγω της πανδημίας covid-19, αποδει- 
κνύεται ότι τόσο τα νοσοκομεία της 
Ηλείας όσο και τα υπόλοιπα περιφερει
ακά νοσοκομεία σταδιακά αποδυναμώ
νονται, αφού δεν έχουν δοθεί επαρκή 
κίνητρα για την προσέλκυση ιατρών ή την 
παραμονή όσων υπηρετούν ήδη.
«Εν μέσω έξαρσης του 4ου κύματος της 
πανδημίας και συνεχούς αύξησης των 
διασωληνωμένων ασθενών η Ηλεία πα-

Πλήρης επιβεβαίωση Αντωνακόπουλου 
για την επικίνδυνη κατάσταση 

στο Νοσοκομείο!
Επιβεβαιώθηκε πλήρως ο δήμαρχος Πύργου 
Παναγιώτης Αντωνακόπουλος για την παρέμ
βασή του (και για την ακρίβεια, μια ακόμα από 
τις πολλές έως τώρα...) αναφορικά με την 
επικινδυνότητα της λειτουργίας του Νοσοκο
μείου Πύργου και ειδικά της ΜΕΘ, η οποία

εδώ και καιρό ανταποκρίνεται μόνο με έναν 
γιατρό. Ήδη το Επιστημονικό Συμβούλιο του 
Νοσοκομείου, εκ των πραγμάτων, γνωμοδό- 
τησε αρνητικά υπέρ της συνέχισης της λει
τουργίας της με μόνο μία γιατρό, η οποία 
μάλιστα δεν είναι διευθύντρια αλλά επιμελή-

τρια Β ... Πλέον, όλοι οι ασθενείς που χρει
άζονται εντατική φροντίδα, θα διακομίζονται 
σε νοσοκομεία της Πάτρας...
Το πρόβλημα είναι τεράστιο κι απαιτεί επιτέ
λους άμεση και Βιώσιμη λύση από αρμόδιο 
υπουργείο Υγείας!

Ν.Ε. ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ Ηλείας, Τομέας Υγείας

ΜΕΘ Πύργου: Ένα βήμα πριν την κατάρρευση

τΥριζα
ΠΡΟΟΔΕΥΤΙΚΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ

Η αποτυχία της κυβέρνησης για ενί
σχυση του ιατρικού προσωπικού 
στα νοσοκομεία και η απόφασή της 
να επιμείνει στην υποχρεωτική 
αργία των 6500 ανεμβολίαστων ερ
γαζομένων, σε συνδυασμό με την 
έξαρση της πανδημίας, οδηγεί στην 
κατάρρευση των νοσοκομείων 
και των ΜΕΘ σε όλη την Ελλάδα. 
Αυτή η εμμονική, κοινωνικά άδικη 
και τιμωρητική επιλογή, πρέπει 
επειγόντως να αναιρεθεί και να 
επανέλθουν στα νοσοκομεία όσοι 
είναι σε αναστολή εργασίας, με τους 
ίδιους όρους που ήδη προσφέρουν 
τις υπηρεσίες τους εκατοντάδες ερ
γαζόμενοι του ΕΣΥ που έχουν απαλ
λαγεί για λόγους υγείας από τον 
εμβολιασμό (2 rapid test τη βδο
μάδα). Το Δημόσιο Σύστημα Υγείας 
δεν έχει την «πολυτέλεια» να στε
ρείται σήμερα την παρουσία χιλιά
δων έμπειρων υγειονομικών. 
Επιπλέον είναι στρατηγικής σημα
σίας να γίνει πραγματικότητα το αυ
τονόητο: να ανανεωθούν όλοι οι 
συμβασιούχοι και οι επικουρικοί

που ενισχύουν το ΕΣΥ. Είναι τερά
στια ανάγκη η ενίσχυση των εργα
ζομένων, οι οποίοι Βιώνουν την 
εργασιακή κόπωση και την ψυχο
λογική πίεση, όσο το νέο κύμα της 
πανδημίας δυναμώνει.
Μέσα σε αυτή την κατάσταση, η 
αποχώρηση του ενός από τους δύο 
γιατρών στην ΜΕΘ του Πύργου 
προστίθεται στον μακρύ κατάλογο 
αποχωρήσεων γιατρών και οδηγεί 
στο κλείσιμο της ΜΕΘ Πύργου. Σε 
όλες τις επισκέψεις του ΣΥΡΙΖΑ Π.Σ. 
στις δομές υγείας, είναι ευδιάκριτη 
η κόπωση του προσωπικού. Στις 
δραματικές αυτές εξελίξεις αποτυ- 
πώνεται η κυβερνητική πολιτική για 
συρρίκνωση του περιφερειακού 
βραχίονα του ΕΣΥ και ιδιαίτερα νο
σοκομείων που διέθεταν μονάδες 
στρατηγικού χαρακτήρα στον σχε
δίασμά τους, όπως αυτό του Πύρ
γου. Ένα χρόνο τώρα η Μονάδα 
λειτουργούσε χωρίς εξειδικευμένο 
γιατρό χάρη στο φιλότιμο όσων 
είχαν απομείνει και τη συνδρομή 
γιατρών από αλλά τμήματα. 0 τρό

πος όμως που προκηρύχθηκαν οι 
θέσεις για τις ΜΕΘ το Σεπτέμβριο 
του 2020 λειτούργησε σε Βάρος των 
περιφερειακών ΜΕΘ.
0 ΣΥΡΙΖΑ -Π.Σ. παρέδωσε ΜΕΘ με 
πέντε μόνιμους γιατρούς και τώρα 
έχει μόνο έναν.
Ασφαλώς είναι σεβαστό δικαίωμα 
κάθε εργαζομένου να θέλει καλύτε
ρες συνθήκες εργασίας.Όμως είναι 
υποχρέωση της κυβέρνησης και 
του Υπουργείου Υγείας να φροντίζει 
για την κάλυψη των τμημάτων των 
νοσοκομείων μας, και εδώ για άλλη

μια φορά το νοσοκομείο άδειασε σε 
ένα πολύ νευραλγικό τομέα. Είναι 
απαράδεκτο να υποβαθμίζεται η 
υγεία στην Ηλεία, με την μη λει
τουργία των λίγων κλινών ΜΕΘ που 
έχουμε. Είναι απαράδεκτο ο νομός 
να μην διαθέτει νέες κλίνες ΜΕΘ 
μετά την πανδημία. 0 πολίτης της 
Ηλείας είναι αυτός που τελικά πλη
ρώνει το τίμημα.
Αυτό που χρειάζεται είναι, αντί για 
ατελέσφορες εκκλήσεις και κίνητρα 
σε ιδιώτες γιατρούς για να παρέ
χουν υπηρεσίες στο ΕΣΥ, να δοθούν

άμεσα ισχυρά κίνητρα (οικονομικά- 
εργασιακά-εκπαιδευτικά) στο ια
τρικό προσωπικό που ήδη 
υπηρετεί, για να παραμείνει στο σύ
στημα και να ανακοπεί η τάση πα
ραιτήσεων και φυγής προς τον 
ιδιωτικό τομέα ή το εξωτερικό. 
Αυτό είναι επείγουσα ανάγκη. Ταυ
τόχρονα, χρειάζεται η επείγουσα 
ενίσχυση των νοσοκομείων της 
Ηλείας με ιατρικό προσωπικό, ιδι
αίτερα στην ΜΕΘ και στην Παθολο
γική κλινική. Επιπλέον χρειάζεται η 
οργανωμένη αξιοποίηση της ΠΦΥ 
(δημόσιου και ιδιωτικού τομέα) 
στην προνοσοκομειακή διαχείριση 
των κρουσμάτων και όχι η αποδυ
νάμωση των Κέντρων Υγείας και 
Περιφερειακών Ιατρείων για να κα
λυφθούν τα τεράστια κενά στα νο
σοκομεία.
Με άλλα λόγια, χρειάζεται μια νέα 
στρατηγική ενδυνάμωσης του ΕΣΥ 
και των ανθρώπων του, την οποία 
η κυβέρνηση δεν υιοθετεί επειδή 
δεν πιστεύει στο Δημόσιο Σύστημα 
αλλά στην ιδιωτική αγορά.
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1  Ανάγκη συνεργασίας και ενίσχυσης του συστήματος
υγείας

Πηγή: ΠΡΩΙΝΑ ΝΕΑ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

536.43 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ανάγκη συνεργασία5 
και svioxuons του
συστήμακκ uyeias

Ο
λοκληρώθηκε η επίσκεψη ίου πρώην 
υπουργού και ιομεάρχη υγείαε ίου Σύ- 
ριζα-Προοδευιική Συμμαχία, Ανδρέα 
Ξανθού σια Ιωάννινα, ο onoios με κλιμά
κιο αποιελούμενο από ιην Μερόπη Τζούφη βου
λευτή του ΣΥΡΙΖΑ Π.Σ., τον συντονιστή τηε ΝΕ 

Ιωαννίνων, Σάββα Δημητριάδη, τον πρώην βουλευτή 
Χρήστο Μαντά, τον υπεύθυνο uis θεματικήε Υγείαε 
στην Νομαρχιακή Επιτροπή Ιωαννίνων του ΣΥΡΙΖΑ, 
Δημήτρη Τζιάλλα και τον υπεύθυνο των υγειονομι
κών του κόμματοε Λάμπρο Παπανδρέου, είχαν την 
ευκαιρία να διαπιστώσουν το επίπεδο ετοιμότηταε 
των δύο νοσοκομείων τηε πόληε των Ιωαννίνων και 
να συνομιλήσουν με φορείε, διοικήσει και εργαζο
μένους__________________________________

«Αποτυχημένη» χαρακτηρίζεται μέσα από την ανακοίνωση του 
Σύριζα - ΠΣ Ιωαννίνων, η διαχείριση τηε πανδημίαε από την κυ
βέρνηση τηε ΝΔ, «μιαε κυβέρνησηε που δεν πιστεύει στο Δημόσιο 
Σύστημα Υγείαε και στο ισχυρό Κοινωνικό Κράτοε, μεταφράζεται 
σε κρίση στελέχωσηε, αλλά και κρίση αντίληψηε, εκτίμησηε και 
δράσηε στην νέα πραγματικότητα που έχει αναδειχτεί και που απαι
τεί συνέργεια, συνεννόηση και κοινωνική συνοχή. Σε κάτι τέτοιο η 
κυβέρνηση αρνείται πεισματικά να προχωρήσει θεωρώνταε ότι όλα 
είναι υπό έλεγχο και καλά καμωμένα», σημειώνει.

Κοινή διαπίστωση από την επίσκεψη στα νοσοκομεία όηωε ανα
φέρει η ανακοίνωση, είναι η ανάγκη για συνεργασία των δύο νο
σοκομείων και η εν γένει ενίσχυση του δημοσίου συστήματοε 
υγείαε, για να ανταποκριθεί στιε αυξημένεε ανάγκεε περίθαλψηε

και φροντίδαε που δημιούργησε η πανδημία, όσο και στην αντιμε
τώπιση όλων των περιστατικών, τακτικών και εκτάκτων, παρέχον- 
ταε στουε κατοίκουε τηε περιοχήε -κι όχι μόνο- ασφάλεια και 
πλήρη υγειονομική κάλυψη, ενώ σημειώνεται επίσηε και η ανάγκη 
από πλευράε διοικήσεων, να διαμορφώσουν ασφαλέε περιβάλλον 
εργασίαε, «απαλλαγμένο από μικροπολιτικέε πρακτικέε που διχά
ζουν τουε εργαζόμενουε», σημειώνει.

«Από τιε επαφέε με φορείε και εργαζομένουε τονίστηκε η ανάγκη 
και η ηθική υποχρέωση για τον εμβολιασμό όλων των υγειονομι
κών, αναδείχτηκε το μέγεθοε τηε σωματικήε και ψυχικήε καταπό- 
νησηε όλου του προσωπικού στα νοσοκομεία, επισημάνθηκε η 
αδιέξοδη και εκδικητική πολιτική των αναστολών εργασίαε καθώε 
είναι απολύτωε λάθοε επιδημιολογικά η κυβερνητική γραμμή ότι 
«έχουμε πανδημία ανεμβολίαστων», ενώ σε σχέση με τουε επι- 
κουρικούε και με άλλεε σχέσειε εργασίαε εργαζομένουε αναγνω
ρίστηκε ότι παρέχουν πάγιεε και διαρκείε ανάγκεε στο σύστημα και 
θα πρέπει να βρεθεί κοινά αποδεκτή πολιτική λύση για την ενσω
μάτωσή τουε στο σύστημα υγείαε», σημειώνεται στην ανακοίνωση, 
ενώ σύμφωνα με τον τομεάρχη Υγείαε, ο Σύριζα, «θεωρεί ότι στη 
σημερινή φάση τηε πανδημίαε, αυτό που χρειάζεται είναι να δοθεί 
προτεραιότητα στην αξιοποίηση όλων των διαθέσιμων υγειονομι
κών δομών και δυνάμεων, με επίταξη ιδιωτικών κλινικών και αξιο
ποίηση των στρατιωτικών νοσοκομείων, αποτρέπονταε την 
«κοβιντοποίηση» του ΕΣΥ και τη λειτουργική κατάρρευση των δη
μόσιων δομών υγείαε», τονίζει.

Τέλοε, σημειώνει πωε παρεμβάσειε που θα μπορούσαν να ενι- 
σχύσουν την κατάσταση, είναι «η αυτόματη προκήρυξη όλων των 
κενούμενων λόγω συνταξιοδότησηε θέσεων στα νοσοκομεία-ΚΥ, 
τη διασφάλιση τηε μόνιμηε εργασιακήε προοπτικήε των συμβασι- 
ούχων, ένα πολυετέε πλάνο τουλάχιστον 15.000 μόνιμων προσ
λήψεων στο ΕΣΥ και, κυρίωε, μια σοβαρή αναβάθμιση των 
συνθηκών αμοιβήε, εργασίαε και εκπαίδευσηε στο σύστημα, με 
νέο πλαίσιο κινήτρων προσέλκυσηε γιατρών σε άγονεε περιοχέε 
και ειδικότητεε», καταλήγει η ανακοίνωση.
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1  Για άμεση ανάγκη επίταξης των ιδιωτικών δομών
υγείας έκανε λόγο ο Γ. Λαμπρούλης

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

336.23 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Για άμεση ανάγκη επίταξης των ιδιωτικών 
δομών υγείας έκανε λόγο ο Γ Λαμπρούλης

Μ
ε επιτυχία πραγματοποιήθηκε η 
σύσκεψη που διοργάνωσε η Τ.Ε. 
Μαγνησίας του ΚΚΕ με ομιλητή 
τον πνευμονολόγο και βουλευτή του 

Κόμματος Γιώργο Λαμπρούλη και τη 
συμμετοχή υγειονομικών και εκπρο
σώπων μαζικών φορέων και σωματείων. 
0 Γ. Λαμπρούλης αναφέρθηκε στις 
εγκληματικές ευθύνες της κυβέρνησης 
για τη διαχείριση της πανδημίας.
«Οι παλινωδίες και τα πρωτόκολλα της 
κυβέρνησης αυξάνουν τις συρροές 
κρουσμάτων.
Η πανδημία «καλπάζει» στους χώρους 
δουλειάς, στα σχολεία, στα 27άρια και 
30άρια τμήματα, στα ΜΜΜ, κ.ά. Η κυβέρ
νηση, ενώ είχε όλο τον χρόνο το προη
γούμενο διάστημα να πάρει τα αναγκαία 
μέτρα, αυτά για τα οποία οι υγειονομικοί 
και οι εργαζόμενοι, εδώ και δύο χρόνια, 
διεκδικούν, απαιτούν από την κυβέρνη
ση, ενώ μπορούσε να ενισχύσει τα Νο

σοκομεία και τα Κέντρα Υγείας σε προ
σωπικό σε μέσα.
Το Νοσοκομείο του Βόλου αποτελεί ακό
μη ένα τραγικό παράδειγμα των ελλείψε
ων. Είναι χαρακτηριστικό ότι δεν επαρκεί 
ούτε το οξυγόνο! Ακόμα και τώρα, που τα 
κρούσματα σπάνε το ένα ρεκόρ μετά το 
άλλο, το κράτος δεν παίρνει κανένα μέτρο 
στήριξης του δημόσιου συστήματος Υγεί
ας, ειδικά της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας, που αποτελεί προϋπόθεση για την 
επιτυχία και των εμβολιασμών».
0 βουλευτής επισήμανε ότι η κυβέρ
νηση το μόνο που έχει κάνει, για να ξε
μπερδεύει από κάθε ουσιαστικό μέτρο 
προστασίας, είναι να εγκαλεί τον κόσμο, 
να εναποθέτει το ζήτημα της πανδημίας 
στην ατομική ευθύνη του λαού και να 
δημιουργεί τον κοινωνικό αυτοματισμό 
ανάμεσα στους ανεμβολίαστους και τους 
εμβολιασμένους.
«Σε εξέλιξη βρίσκεται το γνωστό παζά

ρι υπουργείου Υγείας και κλινικαρχών 
για το πόσα θα αρπάξουν από νοσήλια 
- νοίκια για μερικές κλίνες στα ιδιωτικά 
νοσοκομεία.
Ταυτόχρονα περισσεύουν τα μεγάλα λό
για για τους 100 πνευμονολόγους που 
ψάχνει η κυβέρνηση να «επιστρατεύ
σει», αντί να κάνει μόνιμες προσλήψεις 
από τους χιλιάδες γιατρούς».
Ο Γ Λαμπρούλης μίλησε και για το «Νέο 
ΕΣΥ», που ανακοίνωσε η κυβέρνηση, 
εν μέσω πανδημίας, και που προβλέπει 
ένταση της επιχειρηματικής δράσης, κα
τοχυρώνοντας μορφές «συμπράξεων» 
με ιδιώτες και το οποίο κάθε άλλο παρά 
νέο είναι: «Είναι ένα σύστημα που υποτί
θεται ότι θα στηριχθεί πάνω στο υπάρχον 
σύστημα υγείας, με τα ίδια υλικά που χτί
στηκε έως τώρα από τις κυβερνήσεις της 
ΝΔ, του ΠΑΣΟΚ και του ΣΥΡΙΖΑ. Δηλαδή 
της «συνύπαρξης» δημόσιου και ιδιω
τικού τομέα, που φέρει τις υπογραφές

όλων των κυβερνήσεων, αφού είναι η 
στρατηγική που έχει κορωνίδα την Υγεία 
- εμπόρευμα και τους ασθενείς - «πελά
τες».
Την πλήρη εμπορευματοποίηση της υγεί
ας και την ιδιωτικοποίηση ακόμη και των 
δημόσιων μονάδων υγείας». Από την 
πρώτη στιγμή της έναρξης της πανδημί
ας το ΚΚΕ είχε ζητήσει την ενίσχυση του 
Δημόσιου Συστήματος Υγείας με μαζικές 
προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, τα 
αναγκαία μέτρα προστασίας σε χώρους 
δουλειάς και σχολεία, την επίταξη του 
ιδιωτικού τομέα.
Συγκεκριμένα επισήμανε πως: «Από τη 
στιγμή που βρισκόμαστε σε έναν πόλεμο, 
γιατί για πόλεμο μας λέγαν πέρυσι, για 
πόλεμο μας λένε και φέτος, χρειάζεται 
όλο το έμψυχο υγειονομικό δυναμικό 
στον δημόσιο και τον ιδιωτικό τομέα, 
αλλά και οι μεγάλες μονάδες υγείας, να 
ενταχθούν στον ενιαίο σχεδίασμά για την

αντιμετώπιση των συνεπειών της πανδη
μίας, και για τους ασθενείς με κορωνόίό 
και για την κατάσταση της υγείας όλων 
των άλλων συμπολιτών μας, αυτών που 
αντιμετωπίζουν χρόνια νοσήματα, των 
έκτακτων περιστατικών, των καρκινοπα
θών και μία σειρά από άλλα περιστατικά, 
τα οποία λιμνάζουν είτε γιατί δεν χειρουρ- 
γήθηκαν το προηγούμενο διάστημα λόγω 
κορωνόίού, με αποτέλεσμα τα νοσοκο
μεία να μην μπορούν να ανταποκριθούν 
από τη στιγμή που έχουν μετατραπεί σε 
νοσοκομεία μίας νόσου».
Ο Γ. Λαμπρούλης τόνισε ότι, απέναντι σε 
αυτή την κατάσταση, με την πιο απάν
θρωπη έκφραση αυτής της άθλιας πολιτι
κής το κατάντημα της διαλογής ασθενών, 
υπάρχουν όλες οι προϋποθέσεις, εξαιτίας 
της προόδου της έρευνας, της επιστήμης 
και της τεχνολογίας να διευρύνεται στα
θερά το επίπεδο της ιατροφαρμακευτικής 
περίθαλψης, δωρεάν και για όλους.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ο κ. Μητσοτάκης κάνει ό,τι περνά από το χέρι του
για να καταρρεύσει πλήρως το ΕΣΥ

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

142.82 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΡΙΖΑ
Ο κ. Μητσοτάκης κάνει 

ό,τι περνά από το χέρι του
για να καταρρεύσει πλήρως το ΕΣΥ

ik ρίζα
ΠΡΟΟΔΕΥΤΙΚΗ ΣΥΜΜΑΧ1Α

To ECDC κατατάσσει την Ελλάδα στην υψηλότερη βαθ
μίδα ανησυχίας για την πανδημία, επισημαίνει για τη δια
χείριση της πανδημίας ο ΣΥΡΙΖΑ-Προοδευτική Συμμαχία, 
που δίνει και σχετικό διάγραμμα του Our World In Data 
στη δημοσιότητα.

«Είμαστε πρώτοι σε θανάτους ανά εκατ. κατοίκων στη 
Δυτική Ευρώπη, το ΕΣΥ καταρρέει χωρίς προσλήψεις με 
εξουθενωμένους υγειονομικούς και διαλογή ασθενών για 
εισαγωγή σε ΜΕΘ, ενώ δεκάδες ασθενείς νοσηλεύονται 
διασωληνωμένοι και καταλήγουν σε πρόχειρες και υπο
στελεχωμένες ΜΕΘ με έκρηξη θνητότητας που διερευνά 
η Δικαιοσύνη» σημειώνει.

Σύμφωνα με την αξιωματική αντιπολίτευση, σε αυτές 
τις συνθήκες, ο κ. Μητσοτάκης, διά του εκπροσώπου του, 
«αντί να ανακοινώσει την επίταξη ιδιωτικών κλινικών που 
παραμένουν covid free βγάζοντας υπερκέρδη και τη μεγα
λύτερη υγειονομική συνεισφορά των ενόπλων δυνάμεων, 
αρκείται να κάνει σήμαία την επιστράτευση μερικών δεκά
δων υγειονομικών.

Για να αποφύγουμε χιλιάδες απώλειες και ακόμα ένα 
καταστροφικό λοκντάουν, δεν αρκεί να το ξορκίζει ο κ. Μη
τσοτάκης, αλλά να μην καταρρεύσει πλήρως το ΕΣΥ. Και 
κάνει ό,τι περνά από το χέρι του για να το οδηγήσει εκεί» 
δηλώνει ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ.
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1  ΑΠΕΙΛΟΥΝΤΑΙ ΜΕ ΛΟΥΚΕΤΟ ΟΙ ΜΕΘ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

705.6 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μ
ε οριστικό “λουκέτο" απει
λείται η Μονάδα Εντατι
κής θεραπείας του Γενικού 
Νοσοκομείου Πύργου, όπως επιση

μαίνουν και τα τοπικά δημοσιεύματα.
Όπως τονίζεται, όλα τα σοβαρά 

περιστατικά πλέον, είτε κορωνοϊού, 
είτε άλλης φύσεως, θα μεταφέρονται 
από τα νοσοκομεία της Ηλείας σε αυτά 
της Πάτρας. Ο λόγος του κλεισίμα
τος της ΜΕΘ είναι ότι δεν μπορεί να 
λειτουργήσει μόνο με έναν γιατρό. Η 
εξέλιξη αυτή αναμενόταν άλλωστε τις 
τελευταίες ημέρες, μετά και την είδη
ση ότι αποχώρησε ο ένας από τους 
δύο γιατρούς από τη ΜΕΘ του νοσο
κομείου Πύργου.

«Στο θριάσιο αυτή τη στιγμή είναι 
κενές 220 οργανικές θέσεις προ
σωπικού όλων των ειδικοτήτων, 
παρότι είμαστε νοσοκομείο αναφο
ράς covid-19», τόνισε, με δραματι
κούς τόνους μιλώντας σε τηλεοπτι
κό σταθμό περιγράφοντας την κατά
σταση ο πρόεδρος των εργαζόμενων 
στο θριάσιο Νοσοκομείο Μανώλης 
Βαρδαβάκης.

«Είναι σε αναστολή 70 συνάδελ
φοι», ενώ το επόμενο διάστημα «κιν
δυνεύουν να απολυθούν 160 συμβα- 
σιούχοι στις 31 Δεκεμβρίου και 50 
ακόμη συμβασιούχοι στις 31 Μαρτί
ου. Και αυτό την στιγμή που τα νοσο
κομεία πλημμυρίζουν από ασθενείς», 
τόνισε ο ίδιος. Στην εφημερία που 
ολοκληρώθηκε οι αριθμοί είναι απο
καλυπτικοί:

• 100% πληρότητα στις απλές 
κλίνες covid-19 με γεμάτα και τα 53 
κρεβάτια

• 100% πληρότητα στις κλίνες 
ΜΕΘ covid-19 με γεμάτα και τα 8 
κρεβάτια

• 6 διασωληνωμένοι με άλλες 
παθήσεις/νοσήματα εκτός ΜΕΘ 

Ένα 24ωρο μετά, υπάρχει ένας 
ασθενής με covid-19 που παραμέ
νει διασωληνωμένος εκτός εντα
τικής, γιατί παραμένει 100% πλή
ρης η μονάδα ΜΕΘ covid-19, αλλά 
και άλλος διασωληνωμένος με άλλη 
πάθηση/νόσημα επίσης εκτός εντα
τικής.

«Χθες έκλεισε η εφημερία του 
θριάσιου με μηδενικές διαθέσιμες 
κλίνες covid-19, είτε απλές νοση-

reNifcO
ΝΟΧΟΚΟΜΕΙΟ

πγρΓ°ν
| *,«*« Ποο'"'6ρ<0“'

Η νοσηϋεια ίων ασθενών στο Νοσοκομείο 
θριάσιο γίνεται με απάθυτη ασφάθεια, 
αναφέρει η διοίκηση Π* 1 ·

Απειλούνται με
Δεν μπορεί να λειτουργήσει 
μόνο με έναν γιατρό, η ΜΕΘ 
του νοσοκομείου Πύργου ενώ 
όλα τα σοβαρά πόσης φύσεως 
περιστατικά πλέον, 
θα μεταφέρονται σε 
νοσοκομεία της Πάτρας

λείας είτε ΜΕΘ, με 3 ασθενείς με 
covid-19 να νοσηλεύονται αναγκα- 
ςπικά σε container στο προαύλιο του 
νοσοκομείου και 6 ακόμη ασθενείς 
non covid να νοσηλεύονται εκτός 
ΜΕΘ, διατρέχοντας σοβαρότατο κίν
δυνο για την υγεία τους. Είναι χαρα
κτηριστικό του τι συμβαίνει σε μεγα
λύτερη κλίμακα στα δημόσια νοσο
κομεία», υποστήριξε ο πρόεδρος των 
εργαζομένων. Έδωσε μάλιστα ένα 
μέγεθος σύγκρισης για την πίεση στο 
σύστημα Υγείας, σημειώνοντας ότι 
ενώ χθες είχαν γεμίσει 53 κρεβάτια 
covid-19 στο θριάσιο, ένα χρόνο 
πριν την ίδια ημέρα αυτοί ήταν 39. 
«Για να μη φτάσουμε αυτό που γίνε
ται στη βόρεια Ελλάδα να γίνει και 
στην Αττική, πρέπει να επαναλειτουρ- 
γήσουν τα κλειστά νοσοκομεία και να 
επιταχθούν μεγάλες ιδιωτικές μονά
δες Υγείας, πριν φτάσουμε στον περ
σινό Δεκέμβρη, Γενάρη και Φλεβά

ρη, στην περσινή τραγική κατάστα
ση ... πάμε προς τα εκεί». Σημείωσε 
επίσης ότι μετά την καταγγελία των 
εργαζόμενων «άνοιξαν κρεβάτια ΜΕΘ 
στο νοσοκομείο, στερώντας τα βέβαια 
από τους ασθενείς με τις υπόλοιπες 
ασθένειες. Μεταφέρθηκαν οι ασθε
νείς από το container και νοσηλεύο
νται στο νοσοκομείο. Αλλά αυτή είναι 
η τάση, σιγά-σιγά τα νοσοκομεία να 
πλημμυρίζουν με ασθενείς covid-19, 
μετατρεπόμενα το ένα μετά το άλλο 
σε νοσοκομεία μιας νόσου, με παρά
πλευρες απώλειες τους ασθενείς με 
όλες τις άλλες παθήσεις».

Στο μεταξύ, δημοσιεύτηκε δελτίο 
Τύπου από τη διοίκηση του θριάσι- 
ου Γενικού Νοσοκομείου Ελευσίνας, 
στο οποίο υποστηρίζεται ότι «η νοση
λεία των ασθενών στο Νοσοκομείο 
θριάσιο γίνεται με απόλυτη ασφάλεια 
και σε καμία περίπτωση δεν τέθη
κε σε κίνδυνο η υγεία των ασθενών

καθώς τηρούνται όλοι οι κανόνες και 
οι διαδικασίες που έχει θέσει σε ισχύ 
η Διοίκηση και το επιστημονικό συμ
βούλιο του Νοσοκομείου.

Σε σχέση με τα όσα αναφέρονται 
σε δημοσιεύματα σημειώνουμε ότι στο 
νοσοκομείο έχει δημιουργηθεί χώρος 
εξέτασης περιστατικών θετικών στον 
κορωνοϊό ως επέκταση του χώρου των 
ΤΕΠ, όπως άλλωστε προβλέπεται και 
από τις οδηγίες του Υπουργείου Υγεί
ας και του ΕΟΔΥ προκειμένου να εξε
τάζονται και να αντιμετωπίζονται οι 
θετικοί στη νόσο ασθενείς με ασφά
λεια. Όσοι ασθενείς χρήζουν εισαγω
γής, μεταφέρονται στις κλίνες covid 
του νοσοκομείου στον τέταρτο όρο
φο βάσει των υγειονομικών πρωτο
κόλλων. Αυτήν την στιγμή νοσηλεύ
εται εκτός ΜΕΘ με απόλυτη ασφά
λεια ένα περιστατικό non-covid το 
οποίο είναι δηλωμένο στην πλατ
φόρμα του ΕΚΑΒ».
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1  Αρχίζουν επιστρατεύσει ιδιω
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1891.99
cm²

Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αρχίζουν επιστρατεύσει ιδιω
■Αντίθετοι οι ιατρικοί 

σύλλογοι Αθήναε, 
Θεσσαλονίκη, ζητά 

προσλήψειε η ΟΕΝΓΕ

Μ
ε ης εικόνες που έρχονται από 
τα δημόσια νοσοκομεία να σοκά
ρουν, η κυβέρνηση για να απο- 
φύγει τα χειρότερα επιχειρεί στο 
«και πέντε» να καλύψει τα κενά 
που η ίδια δημιούργησε, προχωρώντας στο μέ
τρο της επιστράτευσης των ιδιωτών ιατρών. Ετσι, 

από σήμερα το πρωί αρχίζουν οι επιστρατεύσεις 
των ιδιωτών γιατρών, ώστε να καλυφθούν τα κε
νά στα νοσοκομεία, ιδιαίτερα της βόρειας Ελλάδας.

«Το υπουργείο Υγείας έχει δώσει κίνητρα σε 
ιδιώτες γιατρούς προκειμένου να εντσχύσουν προ
σωρινά το σύστημα υγείας. Σήμερα το βράδυ ανα
μένουμε τα οριστικά αποτελέσματα της κίνησης αυ
τής, ης απαντήσεις από τους ιατρικούς συλλόγους 
προς την κατεύθυνση αυτή. Ανάλογα με τα κενά 
που υπάρχουν, το υπουργείο Υγείας είναι έτοιμο 
και από αύριο (σ.σ.: σήμερα) ξεκινά, σύμφωνα με 
ης προβλεπόμενες διατάξεις, η διαδικασία επίταξης 
των υπηρεσιών ιδιωτών γιατρών για την ενίσχυ
ση του ΕΣΥ» ανέφερε κατά τη χθεσινή ενημέρω

ση των πολτηκών συ
ντακτών ο κυβερνητι
κός εκπρόσωπος Γιάν
νης Οικονόμου.

Η πολιτική επι
λογή του υπουργεί
ου Υγείας να προχω
ρήσει σε επιστράτευση 
των ιδιωτών γιατρών 
και όχι σε προσλήψεις 

μόνιμου προσωπικού στα δημόσια νοσοκομεία έχει 
προκαλέσει έντονες ανηδράσεις, με την ανηπολί- 
τευση και ης ενώσεις υγειονομικών να καταγγέλ
λουν την κυβέρνηση για πολιτική «μπαλωμάτων».

Από την πλευρά τους οι δύο μεγαλύτεροι ια
τρικοί σύλλογοι της χώρας, της Αθήνας και της 
Θεσσαλονίκης, τάχθηκαν χθες ξανά κατά της 
επιστράτευσης, ζητώντας να γίνει η ενίσχυση 
του ΕΣΥ από ιδιώτες γιατρούς σε εθελονηκή βά
ση. Μάλιστα, εκφράζουν συγκρατημένη αισιοδο
ξία όη θα συγκεντρωθεί ικανοποιηυκός αριθμός 
εθελοντών ιδιωτών γιατρών και τελικά θα απο
φευχθεί το μέτρο της επιστράτευσης.

«Προπαγανδιστικό»
Εντονες, όμως, είναι και οι αναδράσεις της Ομοσπον
δίας Ενώσεων Νοσοκομειακών Ιατρών (ΟΕΝΓΈ), 
η οποία καταγγέλλει την κυβέρνηση για την υπο- 
στελέχωση του ΕΣΥ.

«Το επιχείρημα της κυβέρνησης, πως δεν βρί
σκει ιατρούς να προσλάβει, είναι προπαγανδιση- 
κό» αναφέρουν οι νοσοκομειακοί γιατροί, που κα
λούν την κυβέρνηση «να σταματήσει τα ψέματα» 
και να υλοποιήσει το αίτημα που έχει διατυπώσει 
η ΟΕΝΓΕ ήδη από τον Μάρηο του 2020 για μαζικές 
προσλήψεις μόνιμων επιμελητών στο ΕΣΥ μόνο με 
έλεγχο των τυπικών τους προσόντων και για μονι
μοποίηση του επικουρικού υγειονομικού προσω
πικού χωρίς όρους και προϋποθέσεις.

Οι υγειονομικοί 
καταγγέλλουν 

την κυβέρνηση για 
την υποστελέχωση 
των νοσοκομείων

ΠΕΡΙΚΟΠΗ
*Μ*»Γ*»«

ΕΝΤΑ

Στιγμιότυπα από τη χθεσινή 
πορεία της ΠΟΕΔΗΝ από 
την πλατεία Κλαυθμώνος 

στο υπουργείο Οικονομικών
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6.950κρούσματα, 72 θάνατοι, 551 διασωληνωμένοι
ΣΙΌ έλεος της πανδημίας βρίσκεται η χώ
ρα και, δυστυχώς, δεν πρόκεπαι για υπερ
βολή. 0 ΕΟΔΥ ανακοίνωσε χθες σχεδόν 
7.000 κρούσματα, τα οποία εντοπίστηκαν 
από μόλις 100.000 τεστ κι έτσι ο δείκτης 
θετικότητας σκαρφάλωσε στο 6,4%! Την 
ίδια ώρα, άλλοι 72 άνθρωποι έχασαν τη 
ζωή τους, ενώ οι διασωληνωμένοι αυξή
θηκαν επικίνδυνα σε 551. Τα δεδομένα 
προμηνύουν έναν πραγματικά πολύ δύ
σκολο χειμώνα και η ανησυχία ειδικών 
και πολιτών αυξάνεται, εξαιυ'ας της πρω
τοφανούς κυβερνητικής αδράνειας.

Χθες ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε ότι τα νέα 
εργαστηριακά επιβεβαιωμένα κρούσματα 
κορονοϊού που καταγράφηκαν τις τελευ
ταίες 24 ώρες είναι 6.950, εκ των οποί

ων 15 εντοπίστηκαν κατόπιν ελέγχων 
σης πύλες εισόδου της χώρας. 0 συνολι
κός αριθμός των κρουσμάτων ανέρχεται 
σε 838.824 (ημερήσια μεταβολή +0,8%), 
εκ των οποίων το 50,7% είναι άνδρες. Με 
βάση τα επιβεβαιωμένα κρούσματα των 
τελευταίων επτά ημερών, 105 θεωρού
νται σχετιζόμενα με ταξίδι από το εξωτε
ρικό και 2.727 είναι σχετιζόμενα με ήδη 
γνωστό κρούσμα.

Οι 72 νέοι θάνατοι ασθενών από τον 
Covid-19 ανεβάζουν το σύνολο των θυ
μάτων από την έναρξη της επιδημίας σε 
16.838, το 95,4% των οποίων είχε υποκεί
μενο νόσημα ή/και ηλικία 70 ετών και άνω.

0 αριθμός των ασθενών που νο
σηλεύονται διασωληνωμένοι είναι 551

(61,3% άνδρες). Μεταξύ αυτών, οι 460 
(83,48%) είναι ανεμβολίαστοι ή μερικώς 
εμβολιασμένοι και 91 (16,52%) είναι πλή
ρως εμβολιασμένοι.

Οι εισαγωγές νέων ασθενών με 
Covid-19 στα νοσοκομεία της επικράτει
ας είναι 365 (ημερήσια μεταβολή -12,9%). 
0 μέσος όρος εισαγωγών του επταημέρου 
είναι 410 ασθενείς.

Οσον αφορά τη γεωγραφική κατανο
μή των κρουσμάτων, η Αττική και η Θεσ
σαλονίκη συγκέντρωσαν 1.522 και 1.226 
κρούσματα αντίστοιχα, ενώ η βόρεια Ελ
λάδα εξακολουθεί να κινείται στα «κόκ
κινα»: Λάρισα 289, Μαγνησία 205, Πέλ
λα 126, Πιερία 123, Σέρρες 135 και Τρί
καλα 131.
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1  Αρχίζουν επιστρατεύσει ιδιω
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-11-2021

ιών γιατρών εν μέσω «θύελλαε»
Το μαύρο άσπρο 
κάνει ο Σκέρτσοε

ΣΕ ΠΑΡΑΛΛΗΛΟ σύμπαν συνεχίζουν να 
βρίσκονται κυβερνητικά στελέχη, τα οποία 
ανακαλύπτουν συνεχώς «επιτυχίες» της κυ
βέρνησης στην αντιμετώπιση της πανδημί
ας και επιμένουν πως άλα «πάνε καλά». Στη 
συγκεκριμένη ομάδα ανήκει και επισήμως 
πλέον ο υπουργός Επικράτειας Ακης Σκέρ- 
ισος, ο οποίος ανακάλυψε χθες άπ «συνολι
κά η Ελλάδα τα έχει πάει καλύτερα από τον 
ευρωπαϊκό μέσο όρο», την ίδια στιγμή που η 
πραγματικότητα τον διαψεύδει σε κάθε επί
πεδο. Αυτού του είδους η ψευδής αισιοδοξία 
(ραίνεται όπ είναι ενδημική το τελευταίο διά
στημα εντός της κυβέρνησης, κάνοντας τους 
πολίτες να αναρωηούνται αν μπορούν πλέ
ον τα στελέχη της να δουν π συμβαίνει έξω 
από τις κλειστές πόρτες των γραφείων τους.

Επικαλούμενος γενικότητες, την ίδια 
στιγμή που όλα δείχνουν ότι η χώρα βρί
σκεται σε μια προδιαγεγραμμένη πορεία 
προς μια καταστροφή, υγειονομική ή οικο
νομική, ο κ. Σκέρτσος σε συνέντευξή του 
ισχυρίστηκε ότι οι «ετπτυχίες» της κυβέρ
νησης βρίσκονται «στους δείκτες κρουσμά
των, στους δείκτες θανάτων, στους δείκτες 
της οικονομίας», αλλά και στο όπ «η Ελλά
δα έχει αυτή τη στιγμή την τρίτη υψηλότε
ρη ανάπτυξη στην ευρωπαϊκή οικονομία, 
έχει την πρώτη θέση στη δημιουργία νέων 
θέσεων απασχόλησης, έχουμε μειώσει την 
ανεργία κατά 4 μονάδες».

Το γεγονός όπ ανεξάρτητοι οργανισμοί 
όπως το ECDC κατατάσσουν τη χώρα μας 
σης 10 χώρες της Ε.Ε. όπου η κατάσταση 
είναι ιδιαίτερα ανησυχητική δεν (ραίνεται 
να προκαλεί το ενδιαφέρον του κ. Σκέρτσου 
ούτε φυσικά και το γεγονός όπ τα περιθώ
ρια ανάδρασης της κυβέρνησης σε ενδε
χόμενο γιγάντωσης της πανδημίας το επό
μενο διάστημα είναι ασφυκτικά μικρά λόγω 
ακριβώς της οικονομικής κατάστασης που 
επικρατεί στη χώρα.

Πλαστά πιστοποιητικά 
εμβολιασμού με 80 ευρώ

ΟΣΟ σφίγγει ο κλοιός γύρω από 
τους ανεμβολίαστους πολίτες τό
σο ανθούν σε όλην την Ευρώ
πη οι σπείρες πλαστογράφησης 
πιστοποιητικών εμβολιασμού ή 
νόσησης! Μετά τη Βουλγαρία, η 
οποία έχει αναδειχθεί σε ευρω
παϊκή... πρωταθλήτρια των πλα
στών πιστοποιητικών, φαίνε
ται πως αντίστοιχα κυκλώματα 
δρουν και σε ένα από τα πιο ορ
γανωμένα κράτη της Ευρώπης, 
τη Γερμανία!

Η είδηση αυτή προκαλεί εύ
λογα ερωτήματα, καθώς το τελευ
ταίο πράγμα που θα μπορούσε 
να σκεφτεί κανείς για τους Γερ
μανούς είναι ότι θα ανέπτυσσαν 
μερικά από τα πιο οργανωμένα 
κυκλώματα παραγωγής και διά
θεσης πλαστών πιστοποιητικών 
εμβολιασμού. Κι όμως, αποδεί
χθηκαν από τους mo επαγγελ- 
ματίες παραχαράκτες πιστοποιη
τικών κορονόϊού!

Οι τρόπος που λεπουργούν 
τα δίκτυα, τα οποία προμηθεύουν 
ανπ αμοιβής πολίτες με ψεύηκα 
πιστοποιητικά ανάρρωσης, εμβο
λιασμού ή αρνητικών rapid tests, 
άρχισε να απασχολεί τις διωκτικές 
Αρχές της Γερμανίας από το καλο
καίρι, όταν παρατηρήθηκε κατα- 
κόρυφη αύξηση του φαινομένου 
λόγω των διακοπών.

Μάλιστα, οι τιμές των πλα
στών πιστοποιητικών είναι ιδι
αίτερα χαμηλές σε σχέση με αυ
τές αντίστοιχων κυκλωμάτων της 
Βουλγαρίας ή των Σκοπίων. Συ
γκεκριμένα, σύμφωνα με πλη
ροφορίες, η τιμή για ένα πλα
στό ευρωπαϊκό πιστοποιητικό

εμβολιασμού στη Γερμανία ξεκι
νά από μόλις 80 ευρώ, τη σττγ- 
μή που το ποσόν αγγίζει ακόμη 
και τα 300 ευρώ στη Βουλγαρία. 
Η πληροφορία ότι στη Γερμανία 
μπορεί κανείς να προμηθευτεί 
ένα πλαστό green pass (ραίνε
ται πως έφτασε και στην Ελλάδα. 
Ετσι, αρκετοί Ελληνες πολίτες, οι 
οποίοι έμαθαν όπ στην καρδιά 
της Ευρώπης μπορούν να προ
μηθευτούν με άνεση πλαστά πι
στοποιητικά, έχουν αρχίσει να 
επιβιβάζονται στα αεροπλάνα με 
προορισμό τη Γερμανία!

Στο Αμβούργο
Σύμφωνα με πληροφορίες του 
ενημερωηκού ιστότοπου Thess- 
Today.gr, την προηγούμενη 
Δευτέρα ταξίδεψαν αεροπορικώς 
για το Αμβούργο της Γερμανίας 
δύο γυναίκες από τη Θεσσαλο
νίκη, με σκοπό να προμηθευ
τούν πλαστά ευρωπαϊκά πιστο
ποιητικά εμβολιασμού. Πρόσω
πο του στενού τους περιβάλλο
ντος δήλωσε όπ επιβιβάστηκαν 
στο αεροπλάνο με rapid test και 
λίγες μέρες μετά επέστρεψαν... 
εμβολιασμένες και με τις δύο 
δόσεις κατά του κορονοΐού!

Αξίζει να σημειωθεί όπ πηγές 
του υπουργείου Ψηφιακής Δια
κυβέρνησης τόνισαν όπ τα πιστο
ποιητικά έχουν τέτοια κρυπτο
γράφηση που τα καθισιά απολύ
τως ασφαλή, ενώ αποδίδουν σε 
κάποιον πλημμελή έλεγχο που 
έγινε στο αεροδρόμιο το γεγονός 
όπ οι δυο γυναίκες κατάφεραν να 
επιστρέφουν στη χώρα χωρίς να 
γίνει αντιληπτή η πλαστότητα.

Στη ΜΕΘ του Ιπποκρατείου βρέφοδ τεσσάρων μηνών
ΜΕΓΑΛΗ είναι η ανησυχία των γονιών ενός 
βρέφους μόλις τεσσάρων μηνών που νοσηλεύ
εται με κορονοϊό στο Νοσοκομείο Ιπποκράτειο 
της Θεσσαλονίκης, καθώς χθες χρειάστηκε να 
διασωληνωθεί.

Σύμφωνα με πληροφορίες, το αγγελούδι με
ταφέρθηκε από την Κομοτηνή το πρωί του Σαβ
βάτου με λοίμωξη του αναπνευστικού και δυ
σκολία στην αναπνοή και αρχικά είχε εισαχθεί 
στη Μονάδα Λοιμωδών, όπου του χορηγήθηκε 
οξυγόνο. Ωστόσο, η κατάσταση της υγείας του 
επιδεινώθηκε και πλέον βρίσκεται διασωληνω- 
μένο στη ΜΕΘ Παίδων του Ιπποκρατείου.

Μάχη για να κρατηθεί στη ζωή δίνει ένα ζευ
γάρι που νόσησε με κορονοϊό στην Κρήτη. Την 
αποκάλυψη έκανε χθες μιλώντας σε ραδιοφωνι
κή εκπομπή ο καθηγητής Πνευμονολσγίας του

Πανεπιστημίου Κρήτης Νίκος Τζανάκης. Οπως 
είπε, η γυναίκα νοσηλεύεται σε Κλινική Covid, 
ενώ ο σύζυγός της χαροπαλεύει σε ΜΕΘ. Σύμ
φωνα με τον κ. Τζανάκη, και οι δύο είναι σχε- 
πκά νέοι σε ηλικία, όμως, δεν έκαναν το εμβό
λιο κατά του ιού.

Στο μεταξύ, η Κρήτη μετρά ακόμα ένα θύμα 
του ιού, καθώς χθες «έφυγε» ένας 79χρονος που 
νοσηλευόταν στη ΜΕΘ του Νοσοκομείου Χανι
ών. 0 άτυχος άντρας είχε σοβαρά υποκείμενα 
νοσήματα και ο ιός τού είχε προκαλέσει σοβαρές 
επιπλοκές. Ομως τα «μαύρα» μαντάτα σχεηκά με 
τους θανάτους συμπαλπών μας από τον φονικό 
ιό δεν σταματούν εδώ.

Στην Κοζάνη άφησε την τελευταία του πνοή 
ένας δίχρονος με καταγωγή από τον Πολύμυ- 
λο, ο οποίος είχε νοσηλευτεί αρχικά στο Μαμά-

τσειο, αλλά στη συνέχεια μεταφέρθηκε στο Νο
σοκομείο «Αγιος Παύλος» της Θεσσαλονίκης. 
Εκεί διασωληνώθηκε, αλλά τελικά δεν τα κατά- 
φερε. Στη Χαλκίδα κατέληξε την Κυριακή ένας 
ηλικιωμένος άντρας από το Βαθύ Αυλίδος, ο 
οποίος νοσηλευόταν μόλις από την περασμέ
νη εβδομάδα.

Τέλος, μετά τη Γ' Λυκείου του Γυμνασίου - 
Λυκείου Νέου Μοναστηριού και το τμήμα Β2 
του Γυμνασίου Μώλου έκλεισε για τη διά ζώ- 
σης διδασκαλία και η Α1 τάξη του 7ου Γυμνασί
ου στη Φθιώπδα, καθώς από τα 21 παιδιά τα 16 
νοσούν με τον ιό. Μάλιστα, σύμφωνα με πλη
ροφορίες, αναμένεται σύντομα να κλείσει και 
το τμήμα Α2 του ίδιου γυμνασίου, στο οποίο 
μέχρι στιγμής έχουν βρεθεί 11 κρούσματα σε 
22 παιδιά.

Παραδέχονται 
το «έγκλημα», αλλά 

ρίχνουν ns ευθύνες 
στουβ γιατρούβ

ΣΤΗΝ πίεση που υπάρχει οιο ΕΣΥ απέδωσε 
ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Γιάννης Οικο
νόμου τις αναμονές για να εισαχθούν δια- 
σωλπνωμένοι ασθενείς σε ΜΕΘ. Ωστόσο, στο 
ερώτημα της «δημοκρατίας» για τις καταγγε
λίες γιατρών, που δημοσίευσε η εφημερίδα 
στο κυριακάτικο φύλλο της, για αυτοσχέδι
ες ΜΕΘ σε διάφορα νοσοκομεία, με αποτέ
λεσμα την αύξηση της θνητότητας λόγω μη 
κατάλληλων συνθηκών νοσηλείας, δεν πήρε 
θέση για τις κυβερνητικές ευθύνες και έρι
ξε επί της ουσίας στους γιατρούς την ευθύ
νη για το αν οι ΜΕΘ είναι κατάλληλες ή όχι.

0 κ. Οικονόμου, αφού αρχικά παρέπεμ- 
φε σε προηγούμενη απάντησή του, σύμφω
να με την οποία σήμερα υπάρχουν 1.277 
κλίνες ΜΕΘ σε σχέση με τις 557 που υπήρ
χαν το 2019, είπε ση «κάθε ΜΕΘ λεπουργεί 
με βάση πρωτόκολλα και τεχνικές προδια
γραφές που εγκρίνουν οι αρμόδιοι» και πρό- 
αθεσε: «Υπάρχει ένα ζήτημα πίεσης ισυ ΕΣΥ, 
που αντανακλά παντού. Η απόφαση ποιος 
και πότε διοοωληνώνπαι λαμβάνειαι με αμι- 
γώς ιατρικά κριτήρια από τους ανθρώπους 
που έχουν τη γνώση και την ευθύνη. Οταν 
κάποιος διασωληνώνεται, γίνειαι προσπά
θεια εύρεσης ΜΕΘ είτε στο νοσοκομείο που 
πηγαίνει πιε οε άλλο διαθέσιμα Είναι πραγ 
μσπκστπτα ότι πολλές φορές υπήρχαν ανα
μονές. Κάθε διαθέσιμη ΜΕΘ δίνεται σε αν
θρώπους που την έχουν ανάγκη».

Για το θέμα των αυτοσχέδιων ΜΕΘ είχε 
μιλήσει και ο καθηγητής κ. Βασιλακόπουλος, 
αναφέρσντας το Νοσοκομείο Λαϊκό, ενώ πα- 
ρενέβη ήδη η Δικαιοσύνη.

Τβ])^β»ηκΐΓλιδοτης»χυρ·αχάηχι^Λψηΐίραηας*
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1  Λουκέτο σε ΜΕΘ, ασθενεϊε σε κοντέινερ!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

716.32 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Λουκέτο 
σε ΜΕΘ, 

ασθενεϊε σε 
κοντέινερ!

Παραπαίουν ίο «θριάσιο» και 
ίο νοσοκομείο Πύργου από 

την αδιαφορία ins κυβέρνησηε

Μ
ετά τα ράντσα, 
ήρθαν τα... κο
ντέινερ και το 
κλείσιμο των 
ΜΕΘ, λόγω έλ
λειψης γιατρών! Αυτή είναι η 
τραγική κατάσταση του Εθνικού 

Συστήματος Υγείας, εν μέσω της 
νέας σφοδρής επέλασης του κο- 
ρονοϊού στη χώρα Οι ειδήσεις 
που έρχονται από την Ηλεία, 
αλλά και το θριάσιο Νοσοκο
μείο της Αττικής, την 
ώρα που τα νοσοκο
μεία της βόρειας Ελ
λάδας βρίσκονται 
στο «κόκκινο· για τέ
ταρτη συνεχόμενη 
εβδομάδα, αποδει- 
κνιιουν με τον πιο 
ξεκάθαρο τρόπο πως 
η κυβέρνηση άφησε 
απροστάτευτα ία δη
μόσια νοσοκομεία μπροστά στο 
νέο πανδπμικό κύμα. Απόρροια 
της συνειδητής εγκατάλειψης 
της δημόσιας υγείας, που για το 
επιτελικό κράτος θεωρείται «πο 
λτπέλπα», όπως είχε δηλώσει ο 
υπουργός Υγείας Ακης Σκέρ- 
τσος, είναι να κλείνουν άρον 
άρον οι ΜΕΘ στην Ηλεία και οι 
ασθενείς να μεταφέρονται στα 
νοσοκομεία της Πάτρας, ενώ στο 
θριάσιο οι ασθενείς νοσηλεύο
νται σε κοντέινερ!

Αρχίζοντας από την Ηλεία, 
θέμα ωρών πρέπει να θεωρείται 
το λουκέτο στη Μονάδα Εντα
τικής θεραπείας του Γενικού 
Νοσοκομείου Πύργου, με τους 
ασθενείς να μεταφέρονται στα 
νοσοκομεία της Πάτρας. Οπως 
έγινε γνωστό, στο νοσοκομείο 
της περιοχής υπάρχει μόνο ένας 
γιατρός στη ΜΕΘ, καθώς ο ένας 
από τους δύο που υπηρετούσαν 
σε αυτήν αποχώρησε πρόσφατα.

Την ίδια ώρα, προκαλεί σοκ 
η καταγγελία του προέδρου των 
εργαζομένων στο θριάσιο Νο
σοκομείο, ο οποίος αποκαλύ

πτει την τραγική κατάσταση των 
νοσοκομείων και στην Αττική. 
Οπως είπε στο Open, στην τελευ
ταία εφημερία του νοσοκομείου 
υπήρξαν τρεις ασθενείς με κο- 
ρονοΐό οι οποίοι νοσηλεύτηκαν 
σε... κοντέινερ στο προαύλιο του 
νοσοκομείου. Παράλληλα, σύμ
φωνα με τον Μανώλη Βαρδαβά- 
κη, έξι διασωληνωμένοι ασθε
νείς non Covid νοσηλεύτηκαν 
εκτός ΜΕΘ σε απλές κλίνες, δι

α τρέχοντος σοβα
ρό κίνδυνο για την 
υγεία τους. «Ακρι
βώς την ίδια ημέρα 
πέρυσι, στο Θριάσιο 
Νοσοκομείο νοση
λεύαμε 39 ασθενείς 
με Covid και σήμε
ρα νοσηλεύουμε 55» 
περιέγραφε.

Από την πλευρά 
της, η διοίκηση του νοσοκομεί
ου, επαναλαμβάνοντας το μοτί- 
βο ιιου ακολουθούν άλες οι «γα
λάζιες» διοικήσεις ιων νοσηλευ
τικών ιδρυμάτων, απάντησε πως 
δεν τέθηκε οε κίνδυνο η υγεία 
των ασθενών, καθώς τηρούνται 
όλοι οι κανόνες και οι διαδικα
σίες ηου έχουν θέσει οε ισχύ η 
διοίκηση και το επιστημονικό 
συμβούλιο του νοσοκομείου.

Την εικόνα που παρατηρείπη 
στις ΜΕΘ όλης ιης χώρας σχο
λίασε και ο Νίκος Καπραβέλος, 
ο οποίος ανέφερε πως η δρα
ματική κατάσταση έχει να κάνει 
με το γεγονός πως οι ΜΕΘ μπο
ρεί να αυξήθηκαν, αλλά η Πολι
τεία δεν μερίμνησε ποτέ για να 
τις στελεχώσει

«Οι κλίνες ΜΕΘ αυξήθηκαν 
από 600 σε πάνω από 1.000. 
Αυτό ήταν αποτέλεσμα των δω
ρεών. Ομως, το σύστημα δεν ας 
στελέχωσε, δεν υπάρχει η επαρ
κής στελέχωση αυτή τη στιγμή, 
είναι το μεγάλο στοίχημα που 
έχουμε σαν κοινωνία να βρού
με αυτούς τους γιατρούς» είπε.

Καηρφέλος: 
«Οι ΜΕΘ 

αυξήθηκαν, αλλά 
η Πολιτεία δεν 
τις στελέχωσε»

Γεμάτο ράντσα το «Γεώργιος Γεντηματάς» στην εφημερία

Κλείνει η εστίαση σε όλη την 
Ελλάδα, ανηδρώνταε στα μέτρα
ΚΑΤΕΒΑΖΟΥΝ ρολά σήμε
ρα τα καταστήματα εστίασης σε 
όλη την Ελλάδα, καθώς ο κλά
δος αντιδρά έντονα στα νέα μέ
τρα που εφαρμόζονται από τις 6 
Νοεμβρίου για τους ανεμβολία- 
στους, τα οποία, όπως λένε, τους 
έχουν προκαλέσει «ασφυξία» και 
έχουν μειώσει δραματικά τον τζί
ρο τους.

Οπως αναφέρει σε ανακοί
νωσή της η Πανελλήνια Ομο
σπονδία Εστιατορικών και συ
ναφών επαγγελμάτων (ΠΟΕΣΕ), 
«η εστίαση ψυχορραγεί. Σεβό
μενοι τη δημόσια υγεία, αναζη- 
τάμε βιώσιμα μέ
τρα στήριξης για 
να μπορέσουμε 
να επιβιώσουμε 
εμείς και οι χι
λιάδες εργαζόμε
νοί μας».

Ανάμεσα σε 
αυτά είναι η ανα- 
προσαρμογή 
των προστίμων για τη μη τήρη
ση των μέτρων και η μετατόπισή 
τους και στον παραβάτη, η μετα
βολή της επιστρεπτέας προκατα
βολής σε μη επιστρεπτέα, η επι
δότηση για το ενεργειακό κόστος 
και το ενοίκιο, η επιδότηση των 
εργοδοτικών εισφορών, η μείω

ση του ΦΠΑ στο 6%, καθώς και 
νέες χρηματοδοτήσεις.

Οπως είπε σε δηλώσεις του 
mv περασμένη εβδομάδα ο πρό
εδρος της ΓΣΒΕΕ Γιώργος Καβ 
βαθάς, τα νέα μέτρα, σύμφωνα 
με τα οποία οι πολίτες που δεν 
έχουν κάνει το εμβόλιο πρέπει 
να έχουν μαζί τους αρνητικό 
rapid ή μοριακό τεστ για να κα
θίσουν στους μεικτούς και ανοι
χτούς χώρους εστίασης, δυσκο
λεύουν τα καταστήματα και περι
ορίζουν την πελατεία Μάλιστα, 
ανέφερε χαρακτηριστικά όπ στις 
6 και 7 Νοεμβρίου, δηλαδή το 

πρώτο Σαββατο
κύριακο που τέ
θηκαν σε εφαρμο
γή τα νέα μέτρα, η 
πτώση του τζίρου 
«άγγιξε» το 30 με 
50%, ενώ ης επό
μενες δύο ημέ
ρες, τη Δευτέρα 
8 και την Τρίτη 9 

Νοεμβρίου ήταν ακόμα πιο «θε
αματική» καθώς έφτασε ως και το 
80%. Εκτός από το πανελλαδικό 
«λουκέτο», εκπρόσωποι του κλά
δου θα επιδώσουν στις 12 σή
μερα το μεσημέρι ψήφισμα στον 
πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσο- 
τάκη.

Οι περιορισμοί' στους 
ανεμβολίαστους 

δυσκολεύουν 
τα καταστήματα και 

μειώνουν την πελατεία
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1  Επίκαιρη ερώτηση σε Πλεύρη για το έγκλημα με
τους διασωθηνωμένους θανάτους εκτός ΜΕΘ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

73.07 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΛΕΞΗΕΤΙΙΠΡΑΙ
Επίκαιρη ερώτηση σε 
Πϋεύρη για το έγκθηρα ρε 
τους διασωθηνωρένους 
θανάτους εκτός ΜΕΘ
ΕΠΙΚΑΙΡΗ επερώτηση npos τον υπουργό Υγείαε 
θάνο Πλεύρη κατέθεσε ο πρόεδροε του ΣΥΡΙΖΑ 
- Προοδευτική Συμμαχία Αλέξηβ Toinpas και 
σύσσωμη η Κοινοβουλευτική Ομάδα τηε αξι- 
ωματικήε αντιπολίτευσή με θέμα την αποτυ
χημένη διαχείριση, την υγειονομική τραγωδία 
και us εγκληματικέε κυβερνητικέε ευθύνεε για 
lous διασωληνωμένουε - θανάτουε εκτόε ΜΕΘ, 
που καταλήγει σε δέκα συγκεκριμένα ερωτήμα
τα. Μεταξύ άλλων ο Αλέξηε Toinpas και η ΚΟ 
του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ ρωτούν πόσοι ασθενεί^ έχουν 
χάσει τη ζωή τουε εκτόε ΜΕΘ από την αρχή τηε 
πανδημίαε, ποια είναι η μέση διάρκεια ηαρα- 
μονήε διασωληνωμένων ασθενών εκτ05 ΜΕΘ 
αλλά και πώε εξηγείται η υψηλότερη, σε σχέση 
με uius διεθνείε μέσουε opous, θνητότητα για 
τα περιστατικά covid στη χώρα pas.
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1  Με μεγάλη ανταπόκριση η μέρα δράσης για την
Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

216.26 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΙΤΩΛΟΑΚΑΡΝΑΝΙΑ

Με μεγάλη ανταπόκριση η μέρα δράσης για την Υγεία
Στην Πάτρα ετοιμάζονται να κατέβουν φορείς της περιοχής

Α
παιτώντας, μεταξύ άλλων, άμεσα μέ
τρα για την ενίσχυση του δημόσιου 
συστήματος Υγείας, αρχής γενομέ- 
νης από την Πρωτοβάθμια, καθώς και 

μαζικές προσλήψεις προσωπικού πλή
ρους και αποκλειστικής απασχόλησης, 
εργατικά συνδικάτα και άλλοι φορείς της 
Αιτωλοακαρνανίας ανταποκρίθηκαν στο 
κάλεσμα του Εργατικού Κέντρου Αγρί
νιου, συμμετέχοντας στην παναιτωλοα- 
καρνανική μέρα δράσης για την Υγεία.

Πρόκειται για πρωτοβουλία που υλο
ποιήθηκε μετά από σύσκεψη που έγι
νε με πρωτοβουλία του ΕΚΑ.

Συγκεντρώσεις πραγματοποιήθηκαν
το Σάββατο στα Νοσοκομεία Αγρίνιου και Μεσολογγίου, καθώς και στα Κέ
ντρα Υγείας Ναύπακτού και Αμφιλοχίας. Η κινητοποίηση βρήκε ανταπόκρι

ση από τους υγειονομικούς που συμμετεί
χαν με εκπροσώπους σωματείων τους, ε
νώ είναι χαρακτηριστικό ότι στο Νοσοκο
μείο Αγρίνιου μέλη του νοσηλευτικού προ
σωπικού υποδέχθηκαν τους συμμετέχο
ντας στην κινητοποίηση με χειροκροτή
ματα στα παράθυρα.

Είναι, άλλωστε, τέτοια η όξυνση των προ
βλημάτων της δημόσιας Υγείας και στο νο
μό, που ακόμη και την ώρα της κινητοποίη
σης στο νοσηλευτικό ίδρυμα του Αγρίνιου 
είχαν σχηματιστεί ουρές κόσμου που ήθε
λε να εμβολιαστεί και δεν υπήρχε γιατρός!

Μετά την τελευταία δράση, το ΕΚ Αγρί
νιου καλεί σε κλιμάκωση των κινητοποιή

σεων με κινητοποίηση στη Διοίκηση της 6ης ΥΠΕ στην Πάτρα, καλώντας και 
συνδικαλιστικούς φορείς της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας σε κοινή δράση.
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1  EDITORIAL Η στελέχωση των νοσοκομείων
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

163.14 cm² Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

EDITORIAL

TOY
ΓΙΑΝΝΗ ΕΥΑΓΓΕΛΙΔΗ
jevagelidis@e-typos.com

Η σιελέχωση 
ίων νοσοκομείων
Η ΑΥΞΗΣΗ του αριθμού 
των κρουσμάτων κορονοϊού, 
η οποία συνεπάγεται και πε
ρισσότερες εισαγωγές, αλλά 
και πιο πολλούς ασθενείς που 
νοσηλεύονται διασωληνωμέ- 
νοι, αυξάνει και τις τεράστιες 
ανάγκες που υπάρχουν σε ια- 
τρονοσηλευτικό προσωπικό.

Γιατί η αλήθεια είναι πως 
δεν τίθεται ζήτημα Μονάδων 
Εντατικής Θεραπείας, που εί
ναι οργανωμένες και διαθέ
τουν τον κατάλληλο ιατρικό, 
μηχανικό εξοπλισμό, αλλά 
εξεύρεσης του κατάλληλου 
προσωπικού για να τις λει
τουργήσει, όπως τουλάχιστον 
υποστηρίζουν υγειονομικά 
στελέχη των νοσοκομείων.

Είναι γεγονός ότι το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας έχει ενισχυθεί 
σημαντικά την τελευταία δι
ετία με χιλιάδες προσλήψεις 
γιατρών και νοσηλευτών, πα
ράλληλα με τον υπερδιπλασι- 
ασμό του αριθμού των ΜΕΘ 
των νοσοκομείων, ωστόσο 
είναι φανερό ότι το υπάρχον 
προσωπικό δεν επαρκεί.

Η κυβέρνηση έχει την πολι
τική βούληση να ανταποκρι- 
θεί στις επιτακτικές ανάγκες, 
όπως έχει αποδείξει, αλλά το 
πρόβλημα είναι ότι δεν υπάρ
χει αντίστοιχη προσφορά από 
πλευράς ενδιαφερομένων σε 
συγκεκριμένες ειδικότητες.

Παρόλα αυτά, π κυβέρνηση 
προχωράει εντός του επόμε
νου μήνα σε 4.910 νέες προ
σλήψεις, 4.000 νοσηλευτών 
και 910 ατόμων λοιπών ει
δικοτήτων νοσηλευτών και 
υγειονομικού προσωπικού 
διαφόρων ειδικοτήτων, όπως 
έχει ανακοινώσει ο υπουργός 
Υγείας, Θ. Πλεύρπς.

Αυτή τη στιγμή, στο ΕΣΥ 
έχουμε 2.100 μόνιμους ια
τρούς που μπήκαν τα τελευ
ταία δύο χρόνια και 2.000 
επικουρικούς και αντιστοίχως 
είναι άλλοι 12.000 επικουρι
κοί νοσηλευτές και λοιπό προ
σωπικό.
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1  Να ανακληθεί άμεσα η απόφαση για το κλείσιμο των
περιφερειακών ιατρείων!

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

128.14 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΜΑΖΙΚΟΙ ΦΟΡΕΙΣ 
ΑΝΑΤ, ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ - ΘΡΑΚΗΣ

Να ανακληθεί άμεσα η 
απόφαση για το κλείσιμο 
των περιφερειακών 
ιατρείων!

Την κατηγορηματική αντίθεσή τους στην πρό
σφατη απόφαση της κυβέρνησης να αναστείλει 
τη λειτουργία πολλών περιφερειακών ιατρείων 
στην 4η ΥΠΕ Μακεδονίας - Θράκης και να συρ
ρικνώσει τη λειτουργία των ΚΥ Παρανεστίου και 
Αβδήρων από 1/11 και τουλάχιστον έως το τέλος 
του χρόνου εκφράζουν σε κοινή τους ανακοίνωση 
δεκάδες εργατικά σωματεία και άλλοι μαζικοί φο
ρείς της Ανατολικής Μακεδονίας και της Θράκης.

Τα σωματεία και οι μαζικοί φορείς τονίζουν με
ταξύ άλλων πως η απόφαση αυτή ήρθε ως συνέ
χεια της συνολικής πολιτικής που ακολουθείται σε 
όλη την περίοδο της πανδημίας με αποκλειστικό 
κριτήριο τη διασφάλιση της κερδοφορίας των με
γάλων επιχειρηματικών ομίλων, που άφησε αθω
ράκιστα και υποστελεχωμένα τα νοσοκομεία, και 
με την αποψίλωση της Πρωτοβάθμιας Υγείας στην 
περιοχή να αφήνει χωρίς παρακολούθηση χρονίως 
πάσχοντες, ΑμεΑ, ηλικιωμένους και συνολικά τον 
λαό της υπαίθρου.

«Σε συνθήκες έξαρσης της πανδημίας, που κα
θημερινά μετράμε και στην περιοχή μας εκατο
ντάδες νέα κρούσματα, δεκάδες διασωληνωμέ- 
νους και νεκρούς, η κυβέρνηση συνεχίζει να τα ρί
χνει όλα στην "ατομική ευθύνη”, για να κρύψει τις 
δικές της», σημειώνουν χαρακτηριστικά.

Να σημειωθεί πως από χτες, Δευτέρα 15 Νοέμ
βρη, μετά την αγανάκτηση και την κατακραυγή του 
λαού της περιοχής, όπως και την πίεση κινητοποιή
σεων, εφαρμόστηκε μια «μεσοβέζικη» λύση από τη 
διοίκηση της 4ης ΥΠΕ, που δήλωσε πως «τα περι
φερειακά ιατρεία του Εβρου επανέρχονται στην 
προηγούμενη κατάστασή τους». Ωστόσο, ο διοι
κητής, Δ. Τσαλικάκης, διευκρίνισε σε συνέντευξή 
του στην ΕΡΤ Ορεστιάδας πως το ωράριο λειτουρ
γίας τους θα είναι μειωμένο, ενώ οι μέρες λειτουρ
γίας τους θα είναι μια έως δύο φορές τη βδομάδα 
ή ανά δεκαήμερο, ανάλογα με το πρόγραμμα που 
εφάρμοζε κάθε ιατρείο.

Τα σωματεία και οι φορείς δηλώνουν την απο- 
φασιστικότητά τους να συνεχίσουν και να εντεί
νουν τον αγώνα τους για την ανάκληση της από
φασης και καλούν στην ίδια κατεύθυνση να συμ
μετέχουν όλα τα υπόλοιπα εργατικά σωματεία αλ
λά και οι σύλλογοι, οι μαζικοί φορείς των αγροτών, 
των επαγγελματιών, των επιστημόνων.
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1  Βδομάδα δράσης για την Υγεία από την ερχόμενη
Δευτέρα

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

481.8 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Βδομάδα δράσης για την Υγεία 
από την ερχόμενη Δευτέρα
Κάλεσμα σε σωματεία από το ΣΕΤΕΠΕ για πολύμορφη δράση 
διεκδίκησης με κεντρική κινητοποίηση στις 25 Νοέμβρη

Β
δομάδα δράσης για τη διεκ
δίκηση της ενίσχυσης του 
δημόσιου συστήματος Υ
γείας από τις 22 έως τις 28 
Νοέμβρη αποφάσισε το Συνδι
κάτο Εργαζομένων Τουριστικών - 

Επισιτιστικών Επιχειρήσεων (ΣΕ
ΤΕΠΕ) Θεσσαλονίκης - Πιερίας - 
Χαλκιδικής και στο πλαίσιο αυτό 
καλεί σε κεντρική κινητοποίηση 
την Πέμπτη 25/11 στις 6.30 μ.μ., 
στο Αγαλμα Βενιζέλου.

Το ΣΕΤΕΠΕ καλεί όλα τα ερ
γατικά σωματεία, όλους τους ερ
γαζόμενους, τους συνδικαλιστές 
που προβληματίζονται για την κα
τάσταση στα νοσοκομεία και τα 
Κέντρα Υγείας, στα Περιφερει
ακά Ιατρεία, σε συντονισμό της 
δράσης για την προστασία της υγεί
ας του λαού.

Σε ανακοίνωσή του σημειώνει με
ταξύ άλλων:

«Την ώρα που συνεχίζεται η επι
κίνδυνη αύξηση του επιδημιολογικού 
φορτίου στην περιοχή, με τα νοσο
κομεία να έχουν ήδη φρακάρει λόγω 
έλλειψης προσωπικού, η κυβέρνηση 
εξακολουθεί να μην παίρνει μέτρα 
προστασίας των εργαζομένων στις 
επιχειρήσεις και τα εργοστάσια, σε 
πολλούς χώρους εργασίας, στα Μέ
σα Μαζικής Μεταφοράς, στα σχο
λεία, στις σχολές.

Ούτε για δείγμα δεν υπάρχουν δι
αθέσιμες κλίνες ΜΕΘ για περιστα
τικά κορονοϊού στη Θεσσαλονίκη, 
φέρνοντας πάλι στην επικαιρότητα 
το δίκαιο αίτημα για επίταξη του ιδι
ωτικού τομέα.

Γι’ αυτήν την κατάσταση υπάρχουν 
συγκεκριμένοι ένοχοι και έχουν ονο
ματεπώνυμο. Είναι η σημερινή αλλά 
και όλες οι προηγούμενες κυβερνή
σεις που ακολουθούν αυτές τις πολιτι
κές υποβάθμισης της δημόσιας Υγεί
ας. Τις πολιτικές που κλείνουν νοσο
κομεία και δεν προσλαμβάνουν υγει
ονομικό προσωπικό. Είναι αυτοί που 
βάζουν στην ίδια ζυγαριά τις σύγχρο
νες λαϊκές ανάγκες με τα κέρδη των 
μεγάλων επιχειρηματικών ομίλων».

Το ΣΕΤΕΠΕ καλεί σε αγώνα για 
την άμεση λήψη μέτρων ενίσχυσης 
του συστήματος Υγείας με την πρό
σληψη μόνιμου υγειονομικού προ
σωπικού, αλλά και μέτρα υγιεινής 
και ασφάλειας στους χώρους δου
λειάς, μέτρα για να αλλάξει η κατά
σταση στα Μέσα Μαζικής Μεταφο
ράς στην πόλη.

Ειδικότερα:
- Μαζικές προσλήψεις μόνιμου, 

πλήρους και αποκλειστικής απασχό
λησης ιατρικού, νοσηλευτικού, λοιπού 
προσωπικού και κάλυψη όλων των κε
νών οργανικών θέσεων.

- Να επιστρέψουν άμεσα στη δου
λειά οι υγειονομικοί που βρίσκονται 
σε αναστολή. Επίταξη του ιδιωτικού 
τομέα της Υγείας.

- Καθολικό πρόγραμμα δημόσιου 
δωρεάν εμβολιασμού, με εξαντλητι
κή ενημέρωση, πλήρη προληπτικό 
έλεγχο και σταθερή παρακολούθη
ση των εμβολιασμένων στο πλαίσιο 
ενός ενισχυμένου συστήματος Πρω
τοβάθμιας Φροντίδας Υγείας.

- Αμεσα μέτρα προστασίας της 
υγείας των εργαζομένων στους χώ
ρους δουλειάς, στα σχολεία και στα 
πανεπιστήμια.

- Αμεσα μέτρα προστασίας στις 
αστικές συγκοινωνίες και στις με
ταφορές, με πύκνωση δρομολογίων

και αυστηρή τήρηση των υγειονομι
κών πρωτοκόλλων.

- Επαναλαμβανόμενα δωρεάν τεστ 
σε όλους τους εργαζόμενους, με α
ποκλειστική επιβάρυνση του κράτους 
και των εργοδοτών.

- Τώρα να εξασφαλιστούν κατάλ
ληλες αίθουσες στα σχολεία, να αραι
ώσουν οι μαθητές στις τάξεις, να ε
ξασφαλιστεί η καθαριότητα στα σχο
λεία, να γίνουν προσλήψεις εκπαιδευ
τικών όλων των ειδικοτήτων με βάση 
τα πραγματικά κενά και τις ανάγκες.

- Οχι στην εργοδοτική αυθαιρεσία 
και στις απολύσεις. Καμία περιστολή 
δημοκρατικών δικαιωμάτων με πρό
σχημα τον κορονοϊό.

- Να λειτουργήσουν Κέντρα Υγεί
ας, κλινικές νοσοκομείων, όσες υ
ποδομές έκλεισαν λόγω περικοπών.

Σύσκεψη 
στα Γιαννιτσά

Με μαζική συμμετοχή σωματεί
ων, συλλόγων και άλλων κοινωνικών 
φορέων της περιοχής, πραγματοποι
ήθηκε στα Γιαννιτσά Πέλλας η σύ
σκεψη που οργάνωσε η Ενωση Νο
σοκομειακών Ιατρών Πέλλας με θέ
μα το κλείσιμο της ΜΕΘ του Νοσο
κομείου Εδεσσας, τη δραματική κα

τάσταση στις Παθολογικές κλινικές 
των δύο νοσοκομείων (Εδεσσας και 
Γιαννιτσών), τις σχεδιαζόμενες συγ
χωνεύσεις και μετακινήσεις τμημά
των και κλινικών.

Μέσα από τη σύσκεψη αναδεί- 
χθηκε η ανάγκη να απαιτηθεί η ε
νίσχυση και ανάπτυξη των δύο νο
σοκομείων και των Κέντρων Υγεί
ας της περιοχής. Συζητήθηκαν τα 
επόμενα αγωνιστικά βήματα και α- 
ποφασίστηκε συγκεκριμένο πλάνο 
δράσεων και κινητοποιήσεων, με ά
μεσες παρεμβάσεις και επισκέψεις 
σε εργασιακούς χώρους για την ενη
μέρωση των εργαζομένων και συνα
ντήσεις με διοικήσεις συλλόγων και 
σωματείων με στόχο τη μαζικότερη 
συμμετοχή στον αγώνα για την υπε

ράσπιση της υγείας και της ίδιας της 
ζωής του λαού της περιοχής.

Εκπρόσωποι φορέων αναφέρθη
καν σε «τοπικιστικές» αντιλήψεις που 
καλλιεργούνται με σκοπό να διχά
σουν τους κατοίκους των περιοχών 
της Εδεσσας και των Γιαννιτσών και 
να αποσπάσουν την προσοχή από τον 
μεγάλο ένοχο που είναι η κυβερνη
τική πολιτική.

Στη σύσκεψη συμμετείχαν μέλη 
του ΔΣ της Α’ Ενωσης Λειτουργών 
Μέσης Εκπαίδευσης Ν. Πέλλας, εκ
πρόσωπος του Νομαρχιακού Τμήμα
τος της ΑΔΕΔΥ, μέλη του ΔΣ του Σω
ματείου ΔΕΗ ΥΗΣ Αγρα - Εδεσσαίου 
«Σπάρτακος», μέλη του ΔΣ του Συλ
λόγου Εργαζομένων Δήμου Πέλλας, 
εκπρόσωποι του Νομαρχιακού Πα
ραρτήματος Πέλλας του Συλλόγου 
Υπαλλήλων Εθνικής Τράπεζας, της 
Επιτροπής Αγώνα Εργαζομένων στον 
Ιδιωτικό Τομέα Ν. Πέλλας, της Ομά
δας Γυναικών Γιαννιτσών (μέλος της 
ΟΓΕ), γιατροί των Νοσοκομείων Ε
δεσσας και Γιαννιτσών, εκπρόσωποι 
συλλόγων και σωματείων που συμ
μετείχαν στην πρώτη σύσκεψη φο
ρέων στις 23 του Οκτώβρη στην Ε
δεσσα και οι επικεφαλής των δημο
τικών παρατάξεων «Λαϊκή Συσπείρω
ση» δήμου Πέλλας και «Πέλλα - δή
μος για όλους».
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1  Βαρύ τίμημα για τον λαό από την πολιτική που
αντιμετωπίζει ως κόστος την Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,23 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

655.25 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΝΛΗΜΙΑ

Βαρύ τίμημα για τον λαό από την πολιτική 
που αντιμετωπίζει ως κόστος την Υγεία

ΣΕΛ. 22 - 23
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1  Βαρύ τίμημα για τον λαό από την πολιτική που αντιμετωπίζει ως
κόστος την Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,23 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

ΑΝΕΞΕΛΕΓΚΤΗ Η ΠΑΝΔΗΜΙΑ

«Επιστρατεύσεις» αντί για επίταξη του ιδιωτικού τομέα
Ασθενείς με Covid νοσηλεύονται σε «κοντέινερ», στερεύει ακόμα και η παροχή οξυγόνου, 
περιστατικά ξεμένουν στα Επείγοντα

Τ
ο χαρτί «επιστράτευσης» και τα τελεσίγραφα προς 
τους αυτοαπασχολούμενους γιατρούς επιχειρεί 
να ρίξει για άλλη μια φορά η κυβέρνηση, την ίδια 
στιγμή που απορρίπτει κάθε συζήτηση για επίτα
ξη του ιδιωτικού τομέα άνευ όρων και για ουσιαστικά 
μέτρα θωράκισης με μέσα και προσωπικό των δημό

σιων νοσοκομείων. Οι υγειονομικοί εξακολουθούν να 
ζουν καθημερινά τις εφημερίες τρόμου, αναγκάζονται 
να κρατούν δεκάδες διασωληνωμένους εκτός ΜΕΘ, 
ενώ συνεχίζεται η εκτεταμένη διασπορά στην κοινό
τητα αυξάνοντας τον κίνδυνο για ανεμβολίαστους και 
εμβολιασμένους.

Χτες, μιλώντας σε τηλεοπτικό σταθμό, ο υπουργός 
Υγείας, αναφερόμενος στη διαχείριση της κατάστα
σης που έχει ξεφύγει από κάθε έλεγχο, έκανε λόγο για 
«μέτρα» που θα αφορούν τον περιορισμό των ανεμβο- 
λίαστων, αλλά ούτε ένα μέτρο ενίσχυσης του δημόσι
ου συστήματος Υγείας, όπως είναι οι μαζικές προσλή
ψεις προσωπικού, η αύξηση της κρατικής χρηματοδό
τησης. Μίλησε για μια «πλήρη συμφωνία με τον ιδιωτικό 
τομέα» για 700 κλίνες σε Θεσσαλία και Θεσσαλονίκη, 
οι οποίες βέβαια αποζημιώνονται με παχυλά νοσήλια (νοίκια) από τον 
ΕΟΠΥΥ. Εκανε ξανά λόγο για την «επιστράτευση» των αυτοαπασχο
λούμενων γιατρών, που αναμένεται να ξεκινήσει από σήμερα, όπως 
έγινε και στο προηγούμενο πανδημικό κύμα, στερώντας από τις γει
τονιές πνευμονολόγους και παθολόγους, στην πλειοψηφία τους συμ
βεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ, δίνοντας τη χαριστική βολή στην ΠΦΥ.

«Είναι πολύ δύσκολη εξίσωση. Υπό ποια έννοια; Οτι δεν θέλουμε να 
στερήσουμε γιατρούς στους ιδιώτες που χρησιμοποιούμε τις κλίνες 
τους για τις ανάγκες του Δημοσίου», ισχυρίστηκε, όταν εδώ και δύο 
χρόνια επιβεβαιώνεται με εκκωφαντικό τρόπο ότι η επιχειρηματική 
δράση στην Υγεία δεν μπορεί να συνυπάρχει με την ουσιαστική προ
στασία της ζωής του λαού, όταν τα μεγάλα ιδιωτικά νοσοκομεία κρα
τούν κενές τις κλίνες τους, περιμένοντας «πελατεία» από τα δημόσια 
νοσοκομεία της μιας νόσου και τις ιδιωτικές ασφαλιστικές εταιρείες.

Με την αντιεπιστημονική και εγκληματική πολιτική της λογικής ότι 
«η πανδημία αφορά τους ανεμβολίαστους», με κριτήριο τον περιορι
σμό του «κόστους», αντί για τον έλεγχο, την αντιμετώπιση και την ε
ξάλειψη της νόσου, αντί για μέτρα ώστε να μη διαδίδεται ο ιός στους 
χώρους δουλειάς με επαναλαμβανόμενα δωρεάν τεστ για όλους, η 
κυβέρνηση εξετάζει τη διπλή μάσκα στα φρακαρισμένα Μέσα Μαζι
κής Μεταφοράς και τα ανοιχτά ...παράθυρα στις σχολικές αίθουσες.

Χτες το πρωί, ο κυβερνητικός εκπρόσωπος, Γ. Οικονόμου, έκανε λό
γο για «έμφαση στον εμβολιασμό Kat με την τρίτη δόση», όταν σχεδόν 
το 40% του πληθυσμού παραμένει ανεμβολίαστο ή μερικώς εμβολια
σμένο, ένα σχεδόν χρόνο μετά την έναρξη της «πετυχημένης εμβολια- 
στικής στρατηγικής που θα έχουμε εμβολιάσει το 60% του πληθυσμού 
μέχρι τον Μάρτη» (όπως έλεγε πέρυσι τέτοια εποχή η κυβέρνηση), ό
πως αυτή απορρέει από τις οδηγίες της Ευρωπαϊκής Ενωσης. Σήμε
ρα, η εμβολιαστική κάλυψη του πληθυσμού ανέρχεται στο 61,8% 
(ο μέσος όρος στην ΕΕ είναι εξίσου θλιβερός, στο 66,2%), ενώ με 
μία δόση έχει εμβολιαστεί το 64,8% (μ.ο. στην ΕΕ 69,6%). Μέχρι και 
σήμερα πάνω από 2.500 κατάκοιτοι περιμένουν να εμβολιαστούν 
κατ’ οίκον, ενώ το να καταφέρει ένας κατάκοιτος να κλείσει ραντε
βού αποδεικνύεται άλλη μια σπαζοκεφαλιά.

«Η χαλάρωση των περιοριστικών μέτρων έχει οδηγήσει στη διασπο- 
ρά ακόμη και σε χώρες με υψηλή εμβολιαστική κάλυψη, ακόμη και σε 
άτομα που έχουν νοσήσει κι εμβολιαστεί», σημείωσε χτες κατά την ε
νημέρωση η πρόεδρος της Εθνικής Επιτροπής Εμβολιασμών, Μ. θε-

οδωρίδου, επιβεβαιώνοντας ότι ο αναγκαίος εμβολιασμός δεν μπορεί 
να υποκαταστήσει τους χιλιάδες γιατρούς, νοσηλευτές, ΜΕΘ και α
πλές κλίνες που λείπουν από τα δημόσια νοσοκομεία, ή τα μέτρα προ
στασίας που παραμένουν ανύπαρκτα στους χώρους δουλειάς, την ε- 
πιδημιολογική επιτήρηση, τη φαρμακοεπαγρύπνηση, την παρακολού
θηση των εμβολιασμένων κ.ο.κ.

Τραγική η κατάσταση 
στα νοσοκομεία της Αττικής

Χτες, στο Νοσοκομείο Νίκαιας έγιναν 30 εισαγωγές ασθενών με 
Covid, από την Κυριακή μέχρι και χτες το βράδυ 4 ασθενείς βρίσκο
νταν στα Επείγοντα επειδή δεν υπήρχε κενό κρεβάτι, ενώ τελείωσε 
και η παροχή υψηλής ροής οξυγόνου (high flow), κλινικές μετατρέπο- 
νται άρον άρον σε Covid, διασωληνωμένος ασθενής ήταν εκτός ΜΕΘ.

Με μια τέτοια κατάσταση, αναβρασμός επικρατεί στους υγει
ονομικούς, που βλέπουν τα νοσοκομεία αντί να θωρακίζονται, 
να αποδυναμώνονται. Ετσι, σήμερα, Τρίτη, με απόφαση της Γε
νικής Συνέλευσης των γιατρών στο Νοσοκομείο «Αττικόν» θα 
πραγματοποιηθεί συγκέντρωση στην κεντρική πύλη του νοσο
κομείου «λόγω των σοβαρών προβλημάτων που το οδηγούν με 
μαθηματική ακρίβεια στην κατάρρευση, όπως είναι η καθημε
ρινή νοσηλεία δεκάδων ασθενών σε ράντζα που συνεχώς επιδει
νώνεται, η μη επαρκής χρηματοδότηση καθώς και οι ελλείψεις 
προσωπικού». Οι γιατροί προειδοποιούν ότι «η υπερπλήρωση του 
νοσοκομείου με νοσηλεία αριθμού ασθενών που φτάνει το 150% 
των κανονικών κλινών του νοσοκομείου είναι επικίνδυνη, τροφο
δοτεί κύματα ενδονοσοκομειακής διασποράς κορονοϊού και άλ
λων λοιμώξεων από πολυανθεκτικά μικρόβια».

Το Νοσοκομείο «θριάσιο» «ολοκλήρωσε» την εφημερία του 
Σαββάτου με μηδενικές διαθέσιμες κλίνες COVID (απλής νοση
λείας και ΜΕΘ) ενώ 3 ασθενείς με COVID νοσηλεύονται σε ...«κο
ντέινερ» και 6 διασωληνωμένοι μη COVID ασθενείς νοσηλεύονταν 
εκτός ΜΕΘ, σε απλές κλίνες νοσηλείας, διατρέχοντας σοβαρότα
το κίνδυνο για την υγεία τους, καταγγέλλει το Σωματείο Εργαζομέ
νων του νοσοκομείου. Παρ’ όλα αυτά η διοίκηση του νοσοκομείου 
ισχυρίζεται ότι «η νοσηλεία των ασθενών στο νοσοκομείο γίνεται

με απόλυτη ασφάλεια». «Στις ΜΕΘ, αν και οι γιατροί αναγκάζονται 
να ξεπερνούν κάθε μήνα το προβλεπόμενο όριο εφημεριών - με 
σοβαρές συνέπειες στην χρόνια καταπόνηση της υγείας τους - υ
πάρχουν μέρες που εφημερεύει μόνο ένας γιατρός. Γεγονός που 
καθιστά ανασφαλή τη λειτουργία των ΜΕΘ», απαντά το Σωματείο.

Επίσης, την Τετάρτη 24 Νοέμβρη, τα σωματεία εργαζομένων 
στις δημόσιες και ιδιωτικές μονάδες Υγείας προσανατολίζονται στη 
συνδιοργάνωση μαζικών αγωνιστικών παρεμβάσεων για τη στε- 
λέχωση και επαναλειτουργία του νοσοκομείου «Αγία Βαρβάρα» 
και την επίταξη των ιδιωτικών «ΜΕΤΡΟΠΟΛΙΤΑΝ», «ΕΥΡΩΚΛΙΝΙ- 
ΚΗ», «ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ», «ΥΓΕΙΑ» και «ΙΑΣΩ».

Φρακάρουν τα νοσοκομεία 
και στη Δυτ. Ελλάδα

Ασφυκτική είναι η κατάσταση που έχει δημιουργηθεί και σε νο
σοκομεία της Δυτικής Ελλάδας.

Στη «ναυαρχίδα» των νοσηλευτικών ιδρυμάτων της Περιφέρειας, 
στο ΓΠΝΠ του Ρίου, οι ΜΕΘ έχουν πληρότητα 100%. Τα 13 κρεβάτια 
της ΜΕΘ με περιστατικά κορονοϊού ήταν γεμάτα χτες, όπως επίσης 
και τα 10 που αφορούν περιστατικά εκτός πανδημίας.

Την ίδια ώρα, 5 διασωληνωμένοι ασθενείς με κορονοϊό ήταν σε κλι
νικές για την πανδημία εκτός ΜΕΘ. Αντίστοιχα, σχεδόν καθημερινά, 
διασωληνωμένοι ασθενείς (non COVID) νοσηλεύονται εκτός ΜΕΘ, γε
γονός που αυξάνει τις πιθανότητες μετάδοσης ασθενειών.

Μάχη για την εξασφάλιση ενός κρεβατιού δίνεται και στις κλινικές. 
Οι 3 που διέθετε το Νοσοκομείο του Ρίου για περιστατικά κορονοϊού 
στο τέλος της προηγούμενης βδομάδας, έγιναν 4 χτες, αφού «προ
στέθηκε» σε αυτές η Ορθοπαιδική. Και οι 4, πλέον, έχουν πληρότη
τα 100%, με κατειλημμένα και τα 84 κρεβάτια. Αντίστοιχα, τις περισ
σότερες μέρες, πάντα γεμάτη είναι και η κλινική των ύποπτων περι
στατικών για κορονοϊό.

Επιπλέον, σχεδόν καθημερινά, αρκετά περιστατικά παραμένουν για 
νοσηλεία στα Επείγοντα, διότι δεν υπάρχουν διαθέσιμα κρεβάτια στις 
κλινικές, με ό,τι αυτό μπορεί να συνεπάγεται για την υγεία νοσηλευό
μενων και προσωπικού. Σε πολύ πρόσφατη εφημερία του νοσοκομεί
ου, αυτά τα συμβάντα αφορούσαν 15 ασθενείς, που περίμεναν στα Ε
πείγοντα για τη μεταφορά τους στις κλινικές...

Στο ΓΝ «Αγιος Ανδρέας», χτες, δεν υπήρχαν κενά κρεβάτια στις 2 
κλινικές για την πανδημία (συνολικά 75 κλίνες). Αντίστοιχα, γεμάτη ή
ταν η ΜΕΘ για τα συμβάντα κορονοϊού (7 κλίνες), ενώ από τα 10 δι
αθέσιμα κρεβάτια Εντατικής, για περιστατικά εκτός πανδημίας, κε
νά ήταν μόλις τα 2.

Την ίδια ώρα, μεγαλώνουν οι δυσκολίες και στο ΓΝ Πύργου. Πρό
σφατα, απέμειναν μόλις 2 γιατροί για τη ΜΕΘ, ενώ ακόμη και με βά
ση τις οδηγίες του ΚΕΣΥ, αυτοί θα έπρεπε να είναι 6 (ένας για κάθε 
κρεβάτι), καθιστώντας ουσιαστικά τη λειτουργία της αδύνατη, μεγα
λώνοντας ταυτόχρονα την πίεση στα νοσοκομεία της Πάτρας, που υ
ποδέχονται κατά κύριο λόγο τις ανάγκες τέτοιων περιστατικών, από 
τους γειτονικούς νομούς.

Σαν να μην έφταναν όλα αυτά, εδώ και ένα 6μηνο παραμένουν α
πλήρωτοι για τις εφημερίες τους και οι γιατροί που μετακινούνται στο 
νοσηλευτικό ίδρυμα από άλλους νομούς, με την πίεση συνολικά στον 
χώρο να μεγαλώνει.

Συνολικά, απέναντι σε αυτήν την κατάσταση, εκτός από τις «συγ
χωνεύσεις» κλινικών, η κυβέρνηση προβάλλει ως «λύση» την κάλυψη 
των τεράστιων κενών με προσωπικό 3μηνων συμβάσεων, που καλύ
πτουν θέσεις προσωπικού που η ίδια έβγαλε σε αναστολή!
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1  ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ - ΒΙΟΤΕΧΝΕΣ Διεκδικούν την
αναπλήρωση εισοδήματος για ασθένεια ή ατύχημα

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 25 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

292.69 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
ΕΠΑΓΓΕΛΜ ΑΤΙΕΣ - ΒΙΟΤΕΧΝΕΣ
Λιεκδικουν την αναπλήρωση 
εισοδήματος για ασθένεια ή ατύχημα

Το δικαίωμα στην αναπλήρωση του χαμένου εισοδήματος του αυ
τοαπασχολούμενου και του μικρού επαγγελματία, σε περίπτωση α
σθένειας ή ατυχήματος, από τον ασφαλιστικό τους φορέα, τέθη
κε στο επίκεντρο της ημερίδας που οργάνωσε το Σάββατο 13 Νο
έμβρη η Πανελλήνια Ομοσπονδία Βιοτεχνικών Σωματείων Κα
τεργασίας Ξύλου, στην Αθήνα. Μια πρωτοβουλία που ξεκίνησε α
πό τον περασμένο Μάη και βρήκε ανταπόκριση από συνδικαλιστι
κούς φορείς των ΕΒΕ, με κεντρική διεκδίκηση να λυθεί, όπως α
νέφερε εισηγητικά ο Δημήτρης Φλώκος, πρόεδρος της Ομοσπον
δίας, «ένα πρόβλημα διαχρονικό, τόσο ουσιαστικό για την υγεία και 
την επιβίωσή μας».

Παράλληλα, αποφασίστηκε με περιοδείες, συσκέψεις και με 
κάθε πρόσφορο μέσο, οι συνδικαλιστικές οργανώσεις των ΕΒΕ να 
οργανώσουν και να προετοιμάσουν πανελλαδική παρέμβαση στις 
2 Δεκέμβρη, για την προβολή και διεκδίκηση των αιτημάτων τους. 
Στην Αθήνα θα οργανωθεί κινητοποίηση στο υπουργείο Εργασίας.

θέμα της ημερίδας ήταν «Ασθένειες επαγγελματικές ή μη και 
ατυχήματα εν ώρα εργασίας. Δικαιώματα και Διεκδικήσεις» και 
μίλησαν ο Βασίλης Μαμάης, μέλος του προεδρείου της ΓΣΕ- 
ΒΕΕ, και ο Γιάννης Γαλανόπουλος, γιατρός ορθοπεδικός και 
μέλος της ΕΓ της ΟΕΝΓΕ.

Στην πλούσια συζήτηση που έγινε, σύντομες παρεμβάσεις έκα
ναν οι: Κώστας Μάρκου, πρόεδρος Ομοσπονδίας Βιοτεχνών Υ
ποδηματοποιών Ελλάδας, Γιώργος Βλασόπουλος, πρόεδρος Πα
νελλήνιας Ομοσπονδίας Βιοτεχνών Εγκαταστατών Συντηρητών Α
νελκυστήρων, Θανάσης Καλαμπαλίκης, πρόεδρος Ομοσπονδίας 
Βιοτεχνικών Σωματείων Αττικής, Θανάσης Μόσχος, γγ Ομοσπον
δίας Επαγγελματιών Βιοτεχνών και Εμπόρων Ν. Μαγνησίας, Βέρ- 
γος Βεργίδης, πρόεδρος Σωματείου Βιοτεχνών και Επαγγελματι- 
ών Δέρματος Θεσσαλονίκης, Γιώργος Ντάλιος, γραμματέας Συλλό
γου Ιδιοκτήτων Συνεργείων Επισκευής Μηχανών Αυτοκίνητων, Δη
μήτρης Γκέκας, πρόεδρος Σωματείου Αυτοαπασχολουμένων Ιδιο
κτητών Φορτηγών Οδικών Μεταφορών Περιφέρειας Αττικής, Γιώρ
γος Τσουρατάκης, πρόεδρος Ενωσης Βιοτεχνών Μετάλλου Αθή
νας, Θανάσης Ζιάκας, πρόεδρος Σωματείου Επιπλοποιών Ξυλουρ
γών και Συναφών Επαγγελμάτων Ν. Τρικάλων, Νίκος Πετρόπουλος, 
μέλος ΔΣ Συνδέσμου Εγκαταστατών Υδραυλικών Αθήνας, Στέλλα 
Χριστέα, Επιτροπή Αγώνα επισκευαστών αυτοκινήτων Μεσσηνίας.

Οι συνδικαλιστικές οργανώσεις διεκδικούν:
Πλήρη αποζημίωση από την πρώτη μέρα, και όχι μετά από 

30 μέρες, σε περίπτωση ατυχήματος κατά την εργασία, και για 
όλο το χρονικό διάστημα που απαιτείται μέχρι την πλήρη απο
κατάσταση της υγείας.

Πλήρη αποζημίωση από την πρώτη μέρα σε περίπτωση ασθέ
νειας, όταν απαιτείται η απουσία από την εργασία, που δεν υ
πάρχει σήμερα για τους αυτοαπασχολούμενους, μέχρι την πλή
ρη αποκατάσταση της υγείας τους.

Κατάργηση της ασφαλιστικής ενημερότητας για τις αποζημιώ
σεις λόγω ασθένειας ή ατυχήματος. Αναστολή των υποχρεώσε
ων σε ασφαλιστικό ταμείο, εφορία, ΔΕΚΟ και τράπεζες για όσο 
διάστημα ο αυτοαπασχολούμενος παραμένει εκτός εργασίας.

Δωρεάν σύγχρονη ιατροφαρμακευτική και νοσοκομειακή πε
ρίθαλψη για όλους. Κατάργηση της εισφοράς για την Υγεία.

Πρόωρη - αναπηρική σύνταξη για όσους καταστούν ανίκα
νοι για εργασία.

Βαρέα και ανθυγιεινά ένσημα σε όσους κλάδους και για όποια 
επαγγέλματα είναι κατοχυρωμένα για τους εργαζόμενους, με 
μείωση του συντάξιμου χρόνου κατά 5 χρόνια και εισφορές ε
πιδοτούμενες κατά ένα μέρος από τον κρατικό προϋπολογισμό.

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΟ «ΛΑΪΚΟ» ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ

Σημαντικά ενισχυμένες οι δυνάμεις 
της «Αγωνιστικής Συνεργασίας»

Σημαντική ενίσχυση σημείωσαν οι δυνάμεις της «Αγωνιστικής Συ
νεργασίας» στις εκλογές του Σωματείου εργαζομένων στο «Λαϊ
κό» Νοσοκομείο, με τριπλασιασμό ψήφων και εκλέγοντας 2 έδρες 
επιπλέον στο ΔΣ, όντας η μόνη δύναμη που αύξησε τις έδρες της.

Πιο συγκεκριμένα, για το ΔΣ του Σωματείου, σε σύνολο 1.009 
εγκύρων, η «Αγωνιστική Συνεργασία» πήρε 164 ψήφους (από 52) 
και 2 έδρες (από 0 έδρες). Η παράταξη «Αγώνας - Αντίσταση - Α
νατροπή» πήρε 684 ψήφους και 6 έδρες (από 598 και 7 έδρες). Η 
ΔΑΚΕ 140 ψήφους και 1 έδρα (από 198 και 2).

Για την ΠΟΕΔΗΝ η «Αγωνιστική Συνεργασία» πήρε 114 ψή
φους, εκλέγοντας 2 αντιπροσώπους.
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1  ΝΟΣΗΛΕΥΤΡΙΑ ΜΕ ΚΟΡΟΝΟΪΟ ΕΤΡΕΧΕ ΓΥΜΝΗ ΚΑΙ ΜΕ
ΤΟΝ ΣΤΑΥΡΟ ΣΤΟ ΧΕΡΙ

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1301.27
cm²

Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΗΛΕΥΤΡΙΑ ΜΕ ΚΟΡΟΝΟΪΟ ΕΤΡΕΧΕ ΓΥΜΝΗ ΚΑΙ ΜΕ ΤΟΝ ΣΤΑΥΡΟ ΣΤΟ ΧΕΡΙ σε το Νοσοκομείο Λαμίας. 10
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1  ΝΟΣΗΛΕΥΤΡΙΑ ΜΕ ΚΟΡΟΝΟΪΟ ΕΤΡΕΧΕ ΓΥΜΝΗ ΚΑΙ ΜΕ ΤΟΝ ΣΤΑΥΡΟ ΣΤΟ
ΧΕΡΙ

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Χρειάστηκε να κληθεί η Αστυνο
μία για να παρέμβει στο Νοσο
κομείο της Λαμίας, αργά το βρά
δυ της Κυριακής, και να ηρεμή
σει μια 52χρονη νοσηλεύτρια αρ- 
νήτρια, που όμως ασθενούσε με 
κορονοϊό, η οποία βγήκε... τσί
τσιδη σε κατάσταση αμόκ στους 
διαδρόμους κρατώντας έναν 
Σταυρό στο ένα χέρι και ένα Ευ
αγγέλιο στο άλλο και έριχνε... 
κατάρες στο προσωπικό! 
Σύμφωνα με πληροφορίες, το 
πρωτοφανές περιστατικό «πά
γωσε» για λίγες ώρες τη λειτουρ
γία του νοσοκομείου, καθώς το 
προσωπικό σάστισε και δεν ήξε
ρε πώς να το διαχειριστεί και γι’ 
αυτό κλήθηκε η Αστυνομία. Ολα 
άρχισαν όταν η γυναίκα επιτέθη
κε σε έναν γιατρό και κάποιους 
νοσηλευτές επειδή την περιόρι
σαν στο δωμάτιό της. Τότε εκεί
νη βγήκε από τα ρούχα της -κυρι
ολεκτικά και μεταφορικά (!)- για
τί της στερούσαν την «ελευθερία» 
της. Αρπαξε έναν Σταυρό και ένα 
Ευαγγέλιο, έσπασε την πόρτα του

δωματίου, βγήκε ολόγυμνη στον 
διάδρομο και συνέχισε να φωνά
ζει και να απειλεί τους συναδέλ
φους της και το ιατρικό προσω
πικό. Οι φωνές της αναστάτωσαν 
τους περίπου 40 νοσηλευομένους 
της Κλινικής Covid, οι οποίοι δεν 
μπορούσαν να βρουν ησυχία.

ΟξύΟυμοε χαρακτήρα$
Πηγές αναφέρουν πως η... έξαλ
λη 52χρονη είναι νοσηλεύτρια 
στο ίδιο νοσοκομείο, αλλά το τε
λευταίο χρονικό διάστημα είχε 
βγει σε αναστολή, γιατί δεν είχε 
κάνει το εμβόλιο. Οι ίδιες πληρο
φορίες λένε πως η γυναίκα έχει 
δείξει ουκ ολίγες φορές στο πα
ρελθόν τον οξύθυμο χαρακτήρα 
της, κυρίως επειδή δεν πιστεύει 
πως υπάρχει κορονοϊός. Το προ
ηγούμενο διάστημα είχε διαφω
νήσει έντονα με το προσωπικό, 
καθώς δεν ήθελε να χορηγηθεί η 
απαραίτητη αγωγή στον άντρα 
της, ο οποίος επίσης νοσηλεύεται 
με κορονοϊό στο ίδιο κτίριο, ούτε 
ήθελε να διασωληνωθεί όταν κρί-

Μετά τα ράντσα ήρθαν τα... 
κοντέινερ και το κλείσιμο των 
ΜΕΘ, λόγω έλλειψης γιατρών! 
Αυτή είναι η τραγική κατάστα
ση του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας, εν μέσω της νέας σφο
δρής επέλασης του κορονόίού 
στη χώρα.
Οι ειδήσεις που έρχονται από την 
Ηλεία, αλλά και το θριάσιο Νο
σοκομείο της Αττικής, την ώρα 
που τα νοσοκομεία της βόρειας 
Ελλάδας βρίσκονται στο «κόκ
κινο» για τέταρτη συνεχόμενη 
εβδομάδα, αποδεικνύουν με 
τον πιο ξεκάθαρο τρόπο πως η 
κυβέρνηση άφησε απροστάτευ
τα τα δημόσια νοσοκομεία μπρο
στά στο νέο πανδημικό κύμα.

Απόρροια της συνειδητής 
εγκατάλειψης της δημόσιας 
υγείας, που για το επιτελικό κρά
τος θεωρείται ως «πολυτέλεια»,

όπως είχε δηλώσει ο υπουργός 
Υγείας Ακης Σκέρτσος, είναι 
να κλείνουν άρον άρον οι ΜΕΘ 
στην Ηλεία και οι ασθενείς να 
μεταφέρονται στα νοσοκομεία 
της Πάτρας, ενώ στο θριάσιο οι 
ασθενείς νοσηλεύονται σε κο- 
ντέινερ!

Ξεκινώντας από την Ηλεία, 
θέμα ωρών πρέπει να θεωρείται 
το λουκέτο στη Μονάδα Εντατι
κής θεραπείας του Γενικού Νο
σοκομείου Πύργου, με τους 
ασθενείς να μεταφέρονται στα 
νοσοκομεία της Πάτρας. Οπως
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1  ΝΟΣΗΛΕΥΤΡΙΑ ΜΕ ΚΟΡΟΝΟΪΟ ΕΤΡΕΧΕ ΓΥΜΝΗ ΚΑΙ ΜΕ ΤΟΝ ΣΤΑΥΡΟ ΣΤΟ
ΧΕΡΙ

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

■ V^I— I ■ ■ ■, - , ,W_|------ LU

έγινε γνωστό, στο νοσοκομείο 
της περιοχής υπάρχει μόνον 
ένας γιατρός στη ΜΕΘ, καθώς 
ο ένας από τους δύο που υπη
ρετούσαν σε αυτήν αποχώρησε 
πρόσφατα.

Την ίδια ώρα, προκαλεί σοκ 
η καταγγελία του προέδρου των 
εργαζομένων στο θριάσιο Νο
σοκομείο, που αποκαλύπτει την

τραγική κατάσταση των νοσοκο
μείων και στην Αττική. Οπως είπε 
στο Open, στην τελευταία εφη
μερία του νοσοκομείου υπήρξαν 
τρεις ασθενείς με κορονόίό, οι 
οποίοι νοσηλεύτηκαν σε... κοντέι- 
νερ στο προαύλιο του νοσοκομεί
ου. Παράλληλα, σύμφωνα με τον 
Μανώλη Βαρδαβάκη, έξι διασω- 
ληνωμένοι ασθενείς non Covid

νοσηλεύτηκαν εκτός ΜΕΘ σε 
απλές κλίνες, διατρέχοντας σο
βαρό κίνδυνο για την υγεία τους.

«Γαλάζιεβ» διοικήσειε
«Ακριβώς την ίδια ημέρα πέρυ
σι, στο θριάσιο Νοσοκομείο νο
σηλεύαμε 39 ασθενείς με Covid 
και σήμερα νοσηλεύουμε 55» πε- 
ριέγραψε.

Από την πλευρά της η διοίκη
ση του νοσοκομείου, επαναλαμ
βάνοντας το μοτίβο που ακολου
θούν όλες οι «γαλάζιες» διοική
σεις των νοσηλευτικών ιδρυμά
των, απάντησε πως δεν τέθηκε 
σε κίνδυνο η υγεία των ασθενών, 
καθώς τηρούνται όλοι οι κανόνες 
και οι διαδικασίες που έχουν θέ
σει σε ισχύ η διοίκηση και το επι

στημονικό συμβούλιο του νοσο
κομείου.

Την εικόνα που παρατηρεί- 
ται στις ΜΕΘ όλης της χώρας 
σχολίασε και ο Νίκος Καπρα- 
βέλος, ο οποίος ανέφερε πως 
η δραματική κατάσταση έχει 
να κάνει με το γεγονός πως οι 
ΜΕΘ μπορεί να αυξήθηκαν, 
αλλά η Πολιτεία δεν μερίμνη-

σε ποτέ για να τις στελεχώσει. 
«Οι κλίνες ΜΕΘ αυξήθηκαν από 
600 σε πάνω από 1.000. Αυτό 
ήταν αποτέλεσμα των δωρεών. 
Ομως, το σύστημα δεν τις στε
λέχωσε, δεν υπάρχει η επαρκής 
στελέχωση αυτή τη στιγμή, είναι 
το μεγάλο στοίχημα που έχουμε 
ως κοινωνία να βρούμε αυτούς 
τους γιατρούς» είπε.

## Λουκέτο oris ΜΕΘ am Mm! Οι διαοωληνωμένοι μεταφέρδηκαν 
am Πάτρα! Στο θριάσιο ασδενείερε Covid νοσηλεύτηκαν σε... κοηέινερ
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1  Θεοδωρίδου: «Πιθανώς να κάνουμε κάθε χρόνο
εμβόλιο για τον κορονοϊό»

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

190.45 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

θεοδωρίδου: «Πιθανώε να κάνουμε κάθε χρόνο εμβόάιο για ιον κορονοϊό»
Ενημέρωση για την πορεία του εμβολιαστικού προ

γράμματος πραγματοποίησαν χθες η πρόεδρος της Εθνι
κής Επιτροπής Εμβολιασμών Μαρία Θεοδωρίδου και ο 
γενικός γραμματέας Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας 
Μάριος Θεμιστοκλέους. Και οι δύο αναφέρθηκαν στη ση
μασία της τρίτης αναμνηστικής δόσης αλλά και στο εμβό
λιο της γρίπης, το οποίο μπορεί να χορηγηθεί ακόμη και 
μαζί με το εμβόλιο κατά του κορονοϊού. Ωστόσο, βασικός 
πυλώνας είναι το σχήμα των δύο δόσεων. Η Εθνική Επι
τροπή Εμβολιασμών μελετά οδηγίες για την τρίτη δόση

σε άτομα που νόσησαν πριν ή μετάτονεμβολιασμό, οι 
οποίες και θα παρουσιαστούντις επόμενες ημέρες. Στό
χος είναι να καλύψουν όλες τις υποπεριπτώσεις. Ακο
λούθως η κυρία Θεοδωρίδου μίλησε για την τρίτη δόση 
του εμβολίου, υπενθυμίζοντας πάντως πως το πιο σημαν
τικό βήμα είναι φυσικά η πρώτη δόση. Παράλληλα, η ίδια 
είπε πως είναι πολύ πιθανό να χρειαστεί να κάνουμε εμ
βόλιο για τον κορονοϊό κάθε χρόνο, όπως συμβαίνει και 
με αυτό της γρίπης. 0 κ. Θεμιστοκλέους τόνισε ότι είναι 
αναγκαίο να γίνει το εμβόλιο της γρίπης, που μπορεί ακό

μη και να χορηγηθεί μαζί με το εμβόλιο για τον κορονοϊό.
Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, στα 6.950 είναι τα νέα κρούσμα

τα, 72 οι θάνατοι και 551 οιδιασωληνωμένοι. Η Αττική πα
ραμένει πρώτη με 1.522 νέα κρούσματα και 1.226 στη 
Θεσσαλονίκη. Ακολουθεί η Λάρισα με 289 μολύνσεις, η 
Κρήτη σκαρφάλωσε στις 267, ενώ άλλες 12 περιοχές κα
τέγραψαν τριψήφιο αριθμό: Αχαΐα (220), Κοζάνη (207), 
Μαγνησία (205), Αιτωλοακαρνανία (147), Φθιώτιδα (141), 
Έβρος και Σέρρες από 135, Τρίκαλα (131), Ιωάννινα (130), 
Πέλλα (126), Πιερία (123) και Ημαθία (121).
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1  Η υποχρεωτικότητα του εμβολιασμού διεθνώς
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

298.0 cm² Κυκλοφορία: 11760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η υποχρεωπκόιηια 
ίου εμβολιασμού διεθνώς

Τ
ο Δίκτυο για τη Μεταρρύθμιση στην Ελλάδα και την Ευρώ
πη, του οποίου πρόεδρος είναι η πρώην επίτροπος Αννα 
Διαμαντοπούλου, δημοσίευσε μια εκτεταμένη μελέτη για 
τις πολιτικές υποχρεωτικού εμβολιασμού και τα κίνητρα σε 17 

χώρες. Οσο σαρώνει κυρίως την Ευρώπη το πέμπτο κύμα της 
πανδημίας, θεωρήσαμε σκόπιμο με την άδεια του Δικτύου να επι
κεντρωθούμε περιληπτικά σε μερικές από αυτές. Οσο φουντώνει 
και στην Ελλάδα η πανδημία ίσως αυτή η μερική παρουσίαση να 
δώσει μια εικόνα σύγκρισης των μέτρων στη χώρα μας στους 
αναγνώστες μας, μια και οι ειδικοί είναι βέβαιο ότι τις γνωρίζουν. 
Ισραήλ. Από τις πρώτες χώρες που άρχισαν τους εμβολιασμούς. 
Εχει όμως χαμηλό ποσοστό εμβολιασμένων - 65% - λόγω της 
άρνησης των ορθόδοξων Εβραίων να εμβολιαστούν. Εφάρμοσε 

την υποχρεωτικότητα θεσπίζοντας το Green Pass 
για την είσοδο σε χώρους διασκέδασης, γυμνα
στικής κ,λπ. Προ ημερών επέβαλε την επέκταση 
της «ελευθερίας» μόνο σε όσους έχουν λάβει και 
την τρίτη δόση του εμβολίου.
Ιταλία. Παρά τις ισχυρές αντιδράσεις στη χώρα 
που βίωσε πρώτη το «Μπέργκαμο», η κυβέρνηση 
Ντράγκι επέβαλε τον υποχρεωτικό εμβολιασμό σε 
όλους τους εργαζομένους, με άμισθη αναστολή 
σε όσους δεν έχουν εμβολιαστεί, χωρίς απόλυση. 
Καναδάβ. Με ποσοστό εμβολιασμένων 74% 
υποχρέωσε σε εμβολιασμό όλους στους ομο
σπονδιακούς υπαλλήλους, ενώ οι αρνητές θα 
τίθενται σε διαθεσιμότητα άνευ αποδοχών. Επίσης 

εργαζόμενοι και επιβάτες αεροπορικών, θαλάσσιων και σιδη
ροδρομικών μεταφορών ηλικίας από 12 ετών και άνω μπορούν 
να ταξιδεύουν και να εργάζονται με επίδειξη πιστοποιητικού 
πλήρους εμβολιασμού.
Γαλλία. Με ποσοστό εμβολιασμένων 74% επέβαλε την υπο
χρεωτικότητα στον τομέα της υγειονομικής περίθαλψης και 
φροντίδας στο σπίτι, καθώς και στους πυροσβέστες, οι οποίοι 
πρέπει να εμβολιαστούν τουλάχιστον με την πρώτη δόση. Οσοι 
δεν συμμορφώνονται απολύονται. Μετά τη δημοσίευση της αύ
ξησης των κρουσμάτων σε πρόσφατο διάγγελμά του ο Μακράν 
εξήγγειλε νέα μέτρα περιορισμού.
Αυστραλία. Με το 65% του πληθυσμού εμβολιασμένο απαγόρευσε 
για μεγάλο χρονικό διάστημα τα ταξίδια από και προς την Αυστρα
λία. Υποχρέωσε σε εμβολιασμό σε τομείς υγείας, αστυνομίας, σε 
μεγάλο εύρος βιομηχανιών που καλύπτουν το 75% του εργατικού 
δυναμικού, με εργοδότες και εργαζομένους σε κλάδους που 
έχουν υψηλό κίνδυνο μετάδοσης να αντιμετωπίζουν πρόστιμα 
αν δεν συμμορφωθούν. Σημείωση: Η καθυστέρηση εμβολιασμού 
οφείλεται στο γεγονός ότι οι Αρχές πίστευαν πως ο αποκλεισμός 
από τον έξω κόσμο προστάτευε τους κατοίκους. Απεδείχθη ότι 
με το που άνοιγαν τα σύνορα η πανδημία φούντωνε.
Ρωσία. Με 39% μόνο εμβολιασμένων βρίσκεται και πάλι στη δίνη 
του κυκλώνα, ιδίως στις μεγάλες πόλεις της Δυτικής Ρωσίας. Από 
τον Ιούνιο και μετά οι Αρχές της Μόσχας διέταξαν εμβολιασμό 
στους εργαζομένους στο Δημόσιο και έδωσαν έναν μήνα διορία 
για να εμβολιαστεί τουλάχιστον το 60% των εργαζομένων στις 
εταιρείες. Διαφορετικά αντιμετωπίζουν πρόστιμο ή προσωρινό 
λουκέτο.
Ελβετία. Οι ελβετικές αρχές ανακοίνωσαν ότι από τις 13 Σε
πτεμβρίου το πιστοποιητικό COV1D-19 θα είναι υποχρεωτικό 
για όλα τα άτομα άνω των 16 ετών, συμπεριλαμβανομένων των 
τουριστών, που επιθυμούν να έχουν πρόσβαση σε εσωτερικούς 
χώρους εστιατορίων, πολιτιστικών και ψυχαγωγικών εγκαταστά
σεων και σε άλλες εκδηλώσεις.

Η γενική εικόνα είναι ότι στις πιο ανεπτυγμένες χώρες η υπο
χρεωτικότητα είναι πιο αυστηρή.

Το πέμπτο κύμα, και ευχόμαστε να είναι και το τελευταίο, υπο
χρεώνει την Ευρώπη να αρχίσει πάλι από την αρχή. Χώρες όπως 
η Γερμανία, η Ολλανδία, η Γαλλία επιστρέφουν σε lockdown και 
περιορισμό των δικαιωμάτων των ανεμβολίαστων, με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται για την οικονομία. Το ερώτημα που βασανίζει την 
Ευρωπαϊκή Επιτροπή είναι αν θα μπορέσει να συνεχίσει την πολι
τική και οικονομική αλληλεγγύη που αποφάσισε στο πρώτο κύμα, 
αν νέες μεταλλάξεις εμφανιστούν. Οπως έγραφε κάποιος, είμαστε 
στο γράμμα δέλτα. Το ελληνικό αλφάβητο έχει 24 γράμματα.

ΓΝΩΜΗ

ΤΟΥΑΝΤΩΝΗ
ΤΡΙΦΥΛΛΗ

Ο Αντώνηε Τριφύλληε είναι μέλοε ms διαΝΕΟσιε και του ΕΛΙΑΜΕΠ, πρώην στέλε- 
xos Tns Ευρωπαϊκήε Ενωσηε
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1  «Είμαστε στην κορύφωση του ιού στη
Θεσσαλονίκη»

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1397.33
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΙ ΛΕΝΕ ΣΑΡΗΓΙΑΝΝΗΣ ΚΑΙ ΚΑΠΡΑΒΕΛΟΣ ΣΤΟΝ «Τ.Θ.» ΓΙΑ ΝΕΑ ΜΕΤΡΑ

«Είμαστε στην κορύφωση
του ιού στη Θεσσαλονίκη»

Περίπου 113 διασωληνωμένοι στην πόλη -100% πληρότητα στις ΜΕΘ

Με 113 διασωληνωμένους σε κλίνες ΜΕΘ 
και χιλιάδες νέα κρούσματα καθημερινά, η 
Θεσσαλονίκη αντιμετωπίζει και πάλι την κο
ρύφωση ενός ξέφρενου κύματος πανδημίας. 
Τα νοσοκομεία δεινοπαθούν σε κάθε εφημε
ρία και οι ελλείψεις κρεβατιών νοσηλείας και 
ΜΕΘ, σημαίνει ότι οι πολίτες βρίσκονται 
μπροστά στο κίνδυνο να μη βρίσκουν κρεβά
τι όχι μόνο για covid αλλά και τα υπόλοιπα 
περιστατικά. ΣΕΑ 6

ΣΗΜΕΡΑ Η ΑΠΟΦΑΣΗ ΠΑ ΤΗΝ ΕΠΙΤΑΞΗ ΤΩΝ ΠΑΤΡΩΝ ΤΟΥ ΙΔΙΩΤΙΚΟΥ
ΣΕΛ6
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1  «Είμαστε στην κορύφωση του ιού στη Θεσσαλονίκη»
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-11-2021

«Βράζει» η Θεσσαλονίκη από τον ιό 
εν αναμονή νέων μέτρων
Τα 3 αγκάθια ενάντια στην πανδημία αναλύει ο κ. Καπράβελος

ί1

Του ΓΙΩΡΓΟΥ ΚΑΛΛΙΝΗ

Μ
ε 113 διασωληνωμέ- 
νους σε κλίνες ΜΕΘ 
και χιλιάδες νέα 
κρούσματα καθημε
ρινά, η Θεσσαλονίκη 
αντιμετωπίζει και πάλι ένα ξέφρενο κύ
μα πανδημίας. Τα νοσοκομεία δεινοπα- 

θούν σε κάθε εφημερία και οι ελλείψεις 
κρεβατιών νοσηλείας και ΜΕΘ, σημαί
νει ότι οι πολίτες βρίσκονται μπροστά 
στο κίνδυνο να μη βρίσκουν κρεβάτι όχι 
μόνο για covid αλλά και τα υπόλοιπα πε
ριστατικά. Ε1 κυβέρνηση φημολογείται 
ότι θα απαντήσει με νέα μέτρα, αλλά και 
βοήθεια από τον ιδιωτικό τομέα.

«Ο μόνος τρόπος να μας βοηθήσει ο 
ιδιωτικός τομέας είναι να μπει και αυτός 
στις εφημερίες, δηλαδή να αναλαμβάνει 
περιστατικά την ίδια μιέρα μιε το Παπανι- 
κολάου και ένα ιδιωτικό νοσοκομείο», 
εξηγεί στον «Τύπο Θεσσαλονίκης» ο Νί
κος Καπραβέλος, διευθυντής ΜΕΘ στο 
νοσοκομείο Παπανικολάου. «Σε κάθε 
εφημιερία βιώνουμε απελπιστική κατά
σταση, όλες οι ΜΕΘ είναι 100% γεμάτες 
και πρέπει να αδειάζουμε κρεβάτια νο
σηλείας, στέλνοντας κόσμο σε ιδιωτικά 
θεραπευτήρια για να έχουμε χωρητικό
τητα. Την Παρασκευή είχαμε 100% σε 
νοσηλεία και ΜΕΘ, με αποτέλεσμα 4 
άτομα να μπουν σε ράντζα για νοσηλεία 
και 2 σε απλούς θαλάμους αντί για 
ΜΕΘ», συμπλήρωσε.

Ο κ. Καπραβέλος ανέλυσε τα 3 «αγ
κάθια» που βασανίζουν αυτήν την περίο

δο τη Θεσσαλονίκη και γενικότερα την 
Ελλάδα σε σχέση με την πανδημία. 
«Πρώτον, τα σχολεία, τα οποία επιβαρύ
νουν δραματικά την κατάσταση, καθώς 
έχουμε υπολογίσει ότι το 1/3 των κρου
σμάτων προέρχονται από τα σχολεία, 
δηλαδή τα παιδιά μολύνουν τους γονείς 
τους. Δεύτερον, υπάρχει μεγάλη κινητι
κότητα ανεμβολίαστων και πρέπει να γί
νει λοκνταουν μόνο για αυτούς, όπως 
συμβαίνει σε κεντροευρωπάίκές χώρες 
τον τελευταίο καιρό. Τέλος, πρέπει τα 
εμβόλια να γίνουν υποχρεωτικά σε επι
πλέον κατηγορίες εργαζόμενων. Αν έρ
θουν νέα μέτρα πρέπει να αντιμετωπί
ζουν αυτά τα αγκάθια», σχολίασε ο διευ
θυντής.

«Δυστυχώς έχουμε πάρα πολλούς 
ανεμβολίαστους στη Βόρεια Ελλάδα. 
Θα έπρεπε η διπλή μάσκα να είναι απα

ραίτητη για όλους, από τη στιγμή που 
βγαίνουν από τα σπίτια τους. Βέβαια, το 
πιο σημαντικό από όλα είναι ότι οι πολί
τες έχουν χαλαρώσει τελείως, όσον αφο
ρά τη συμμόρφωση στα μέτρα και δεν 
ξέρω κατά πόσο θα πειθαρχήσουν, ειδι
κά αν έρθουν οριζόντια μέτρα μόνο για 
την εστίαση, για παράδειγμα», εξήγησε. 
Παράλληλα, ο καθηγητής Περιβαλλοντι
κής Μηχανικής του Αριστοτελείου Πα
νεπιστημίου Θεσσαλονίκης, Δημοσθέ
νης Σαρηγιάννης, περιέγραψε στον 
«Τ.Θ.» με μελανά χρώματα το επόμενο 
χρονικό διάστημα στην πόλη μας. «Βρι
σκόμαστε στην κορύφωση αυτές τις μέ
ρες στη Θεσσαλονίκη, με περισσότερα 
κρούσματα από ποτέ. Το ευχάριστο είναι 
ότι θα υπάρξει αποκλιμάκωση από εδώ 
και πέρα. Το δυσάρεστο είναι ότι δεν 
υπάρχουν διαθέσιμες ΜΕΘ στην πόλη

και κανείς δεν ξέρει πως θα καλυφθούν 
αυτές οι ανάγκες», τόνισε ο κ. Σαρηγιάν- 
νης, σημειώνοντας ότι υπάρχουν 113 
διασωληνομένοι αυτή τη στιγμή στην 
πόλη. Όσον αφορά το μέλλον, ο κ. Σα- 
ρηγιάννης υπολογίζει ότι «θα πέσουν τα 
κρούσματα τα Χριστούγεννα γύρω στα 
3.500 και γύρω στα 2.500 κοντά στην 
Πρωτοχρονιά. Αυτή η τάση μπορεί να 
συνεχιστεί προς τα κάτω, προϋποθέτον
τας ότι θα κάνουμε αυτά που πρέπει και 
ότι θα διατηρήσουμε τα τεστ.. Επίσης 
αυξάνεται ο εμβολιασμός και όσο συμ
βαίνει αυτό τόσο καλύτερα θα πηγαίνου
με», υπογράμμισε.

«Προς το παρόν, το μόνο που λει
τούργησε -δυστυχώς- ήταν ο φόβος από 
τα χιλιάδες νέα κρούσματα, καθώς είδα
με ότι ο κόσμος χαλάρωσε με τα μέτρα. 
Κανείς δεν μπορεί να εξηγήσει γιατί δεν 
παίρνονται απλά, ανέξοδα μέτρα όπως η 
υποχρεωτική μάσκα και η τηλεργασία, 
αλλά είμαστε σε αναμονή για τα νέα μέ
τρα και περιμένουμε παρεμβάσεις άμε
σες για τα μέσα μαζική κυκλοφορίας, 
που γίνεται μεγάλη διασπορά του ιού», 
ολοκλήρωσε

Ακόμη 1.226 νέα κρούσματα
στη Θεσσαλονίκη

Ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε ότι τα νέα εργα
στηριακά επιβεβαιωμένα κρούσματα κο- 
ρωνοϊού που καταγράφηκαν τις τελευ
ταίες 24 ώρες είναι 6.950 , εκ των οποί
ων 15 εντοπίστηκαν κατόπιν ελέγχων 
στις πύλες εισόδου της χώρας. Συγκεκρι

μένα, 1.522 κρούσματα εντοπίστηκαν 
στην Αττική και 1.226 στη Θεσσαλονίκη 
ενώ 20 Περιφερειακές Ενότητες έχουν 
τριψήφιο αριθμό νέων κρουσμάτων. Ο 
συνολικός αριθμός των κρουσμάτων 
ανέρχεται σε 838.824 (ημερήσια μετα
βολή +0.8%), εκ των οποίων 50.7% άν- 
δρες. Με βάση τα επιβεβαιωμένα κρού
σματα των τελευταίων 7 ημερών, 105 
θεωρούνται σχετιζόμενα με ταξίδι από 
το εξωτερικό και 2.727 είναι σχετιζόμε- 
να με ήδη γνωστό κρούσμα. Οι νέοι θά
νατοι ασθενών με COVID-19 είναι 72, 
ενώ από την έναρξη της επιδημίας έχουν 
καταγραφεί συνολικά 16.838 θάνατοι. 
Το 95.4% είχε υποκείμενο νόσημα ή/και 
ηλικία 70 ετών και άνω. Ο αριθμός των 
ασθενών που νοσηλεύονται διασωληνω- 
μένοι είναι 551 (61.3% άνδρες). Η διά
μεση ηλικία τους είναι 64 έτη. Το 84.2% 
έχει υποκείμενο νόσημα ή/και ηλικία 70 
ετών και άνω. Μεταξύ των ασθενών που 
νοσηλεύονται διασωληνωμένοι, 460 
(83.48%) είναι ανεμβολίαστοι ή μερικώς 
εμβολιασμένοι και 91 (16.52%) είναι 
πλήρως εμβολιασμένοι. Από την αρχή 
της πανδημίας έχουν εξέλθει από τις 
ΜΕΘ 3.404 ασθενείς.

Οι εισαγωγές νέων ασθενών Covid-19 
στα νοσοκομεία της επικράτειας είναι 
365 (ημιερήσια μεταβολή -12.89%). Ο 
μέσος όρος εισαγωγών του επταημέρου 
είναι 410 ασθενείς.Η διάμεση ηλικία 
των κρουσμάτων είναι 38 έτη (εύρος 0.2 
έως 106 έτη), ενώ η διάμεση ηλικία των 
θανόντων είναι 78 έτη (εύρος 0.2 έως 
106 έτη).

«Αν δεν ανταποκριθούν οι ιδιώτες γιατροί, σήμερα θα γίνει επίταξη»
Ενώ ο Ιατρικός Σύλλογος Θεσσαλονίκης λέει «όχι» στην επιστράτευση

Το ζήτημα της επίταξης των ιδιωτών 
γιατρών, η κατάσταση στις ΜΕΘ και τα 
πιθανά νέα μέτρα για την ανάσχεση του 
πανδημικού κύματος, κυριάρχησαν τη 
Δευτέρα στην ενημέρωση (briefing) 
των διαπιστευμένων πολιτικών συντα
κτών και ανταποκριτών ξένου τύπου 
από τον Υφυπουργό παρά τω Πρωθυ
πουργό) και Κυβερνητικό Εκπρόσωπο 
Γιάννη Οικονόμου, στη Γενική Γραμμα
τεία Επικοινωνίας και Ενημέρωσης.

«Η επιδημιολογική κατάσταση στη 
χώρα όπως και στις περισσότερες χώρες 
της Ευρώπης, παραμένει επιβαρυμένη 
και το ΕΣΥ εξακολουθεί να δέχεται 
ισχυρή πίεση. Διαπιστώνεται από επι
στημονικές έρευνες ότι υπάρχει απόλυ
τη συσχέτιση της εμβολιαστικής κάλυ
ψης κάθε περιοχής τόσο με τον αριθμό 
των κρουσμάτων όσο και με τη συσχετι- 
ζόμενη με τον κορωνοϊό θνητότητα. 
Όπως ήδη επιση μαίνεται από έρευνες 
που έγιναν στη χώρα μας αλλά και στο 
εξωτερικό, όπως και από τα στοιχεία 
που παίρνουμε συνεχώς από τα νοσοκο
μεία μας, μόνο 1 στους 10 που νοση
λεύονται στις ΜΕΘ είναι πλήρως εμβο
λιασμένος. Κι από αυτούς το 94% έχουν 
σοβαρό υποκείμενο νόσημα. Πρέπει να 
τονιστεί ότι παρά τα πολύ περισσότερα

κρούσματα που έχουμε φέτος, έχουμε 
λιγότερες νοσηλείες σε σχέση με πέρυσι 
παρά το γεγονός ότι έχουμε πολύ πιο 
πυκνό έλεγχο και πολύ πιο πολλά κρού
σματα όπως είπα.Όλα αυτά καταδει
κνύουν ότι μεγαλύτερο κίνδυνο αντιμε
τωπίζουν οι ανεμβολίαστοι συμπολίτες 
μας και ότι το εμβόλιο εξακολουθεί να 
είναι το αποτελεσματικότερο όπλο που 
έχουμε απέναντι στον ιό και ιδίως απέ
ναντι στη σοβαρή νόσηση.

Με αυτά τα δεδομένα δίνουμε έμφα
ση στην επέκταση της εμβολιαστικής 
κάλυψης τόσο για την πρώτη δόση για 
τους ανεμβολίαστους συμπολίτες μας 
όσο και για την τρίτη δόση για όσους 
έχουν κάνει τον εμβολιασμό τους και 
ιδιαίτερα για τους συμπολίτες μας που 
είναι από 60 και πάνω αλλά και για όλο 
τον πληθυσμό. Ταυτόχρονα εξακολου
θούμε τη μέριμνα για την εφαρμογή των 
υγειονομικών μέτρων που έχουν ανα
κοινωθεί αλλά και τους εκτεταμένους 
ελέγχους για την τήρησή τους.

Και φυσικά κάθε μέρα συνεχίζουμε 
την προσπάθεια για την ενίσχυση του 
ΕΣΥ γιατί εκεί τούτη την ώρα δίνεται η 
μεγάλη μάχη. Εξακολουθούμε τη μέρι
μνα για την εφαρμογή των μέτρων, με 
εκτεταμένους ελέγχους και ενίσχυση

του ΕΣΥ. Φέτος έχουμε 1.277 κλίνες 
ΜΕΘ σε σχέση με τις 577 του 2019. Η 
κυβέρνηση συνεργάζεται με ιδιωτικό 
τομέα για covid και non covid περιστα
τικά. Ήδη 11 ιδιωτικές κλινικές στη 
Θεσσαλονίκη, τη Λάρισα, τον Βόλο, 
την Καρδίτσα, τα Τρίκαλα και την Κο
ζάνη έχουν διαθέσει για τη νοσηλεία co
vid περιστατικών πάνω από 400 κλίνες, 
έχουν διαθέσει 231 κλίνες για non covid 
περιστατικά ενώ όπως είπα και σε προ
ηγούμενη ενημέρωση το σύνολο των 
ΜΕΘ του ιδιωτικού τομέα βρίσκεται 
στη διάθεση του ΕΣΥ».

«Σήμερα (σ.σ. χθες) το βράδυ περιμέ
νουμε τις απαντήσεις των Ιατρικών 
Συλλόγων και ανάλογα με τα κενά που 
θα καλυφθούν, από αύριο ξεκινούν οι 
επιτάξεις. «Παράλληλα βρίσκονται στη 
διάθεση της χώρας μας μετά από την έγ
κριση από τον ΕΜΑ μονοκλωνικά φάρ
μακα που θα χορηγούνται σύμφωνα με 
τα πρωτόκολλα όπως οι ειδικοί κρίνουν 
από το αμέσως επόμενο διάστημα».

Ιατρικός Σύλλογος
Θεσσαλονίκης:
Όχι σε επιστράτευση

Συγκρατημένη αισιοδοξία ότι θα

αποφευχθεί η επίταξη υπηρεσιών 
ιδιωτών γιατρών εκφράζει, μιλώντας 
στο ΑΠΕ-ΜΠΕ, ο πρόεδρος του Ια
τρικού Συλλόγου Θεσσαλονίκης, Νί
κος Νίτσας, σημειώνοντας ότι καθη
μερινά αυξάνει ο αριθμός των ιδιω
τών γιατρών, που ανταποκρίνονται 
στο κάλεσμα για κάλυψη των κενών 
στα νοσοκομεία του ΕΣΥ.

«Καταβάλλουμε κάθε προσπάθεια για 
να ενισχύσουμε το ΕΣΥ. Ο ΙΣΘ έχει 
απευθύνει έκκληση προς τους ιδιώτες 
γιατρούς από τις ειδικότητες Αναι- 
σθησιολογίας, Παθολογίας Πνευμονο- 
λογίας, Γενικής Ιατρικής και Καρδιο
λογίας να συνδράμουν στις προσπάθει
ες των γιατρών των δημοσίων νοσοκο
μείων. Πρέπει να επισημάνουμε όμως, 
ότι εκτός από τους γιατρούς του ΕΣΥ 
και οι ιδιώτες επιτελούν σημαντικό έρ
γο καθώς βρίσκονται επί 24ωρης βά
σης στο πλευρό των ασθενών, οι οποίοι 
παραμένουν στα σπίτια τους, ώστε να 
προσέρχονται στα νοσοκομεία μόνο 
εκείνοι που χρειάζονται νοσηλεία», ση
μειώνει ο κ. Νίτσας, αναφέροντας πα
ράλληλα ότι, σύμφωνα με πληροφο
ρίες, στη Θεσσαλονίκη το μεγαλύτερο 
πρόβλημα έλλειψης γιατρών το αντιμε
τωπίζει το νοσοκομείο «Άγιος Παύ

λος». «Είμαστε κατά της επιστράτευ
σης, πιστεύοντας στη συστράτευση 
όλων των γιατρών, για την οποία κα
ταβάλλουμε κάθε δυνατή προσπάθεια, 
με σκοπό την αποτελεσματική αντιμε
τώπιση της πανδημίας σε νοσοκομει
ακό και εξωνοσοκομειακό περιβάλλον. 
Οι προσπάθειες όλων μας συνεχίζονται 
και είμαστε αισιόδοξοι ότι θα τα κατα
φέρουμε και αυτή τη φορά, ώστε η πό
λη μας να ξεπεράσει με τις μικρότερες 
δυνατόν απώλειες και το 4ο κύμα της 
πανδημίας», αναφέρεται -μεταξύ άλ
λων- σε σημερινή ανακοίνωση του 
ΙΣΘ, στην οποία επισημαίνεται ότι, κα
θημερινά, όλο και περισσότεροι για
τροί του ιδιωτικού τομέα συμπαρατί- 
θενται στην προσπάθεια ενίσχυσης του 
ΕΣΥ.
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Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:
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cm²

Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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ο
8i
Ο

 ραντεβού
πρώτης δόσης 
τις τελευταίες

Ο
 οκτώ ημέρες

(8-15 Νοεμβρίου)

CM

175.000
ΡΑΝΤΕΒΟΥ ΠΡΩΤΗΣ ΔΟΣΗΣ 
ΚΛΕΙΣΤΗΚΑΝ ΤΗΝ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΗ 
ΕΒΔΟΜΑΔΑ (1-8 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ)

ΘΟβΟ

60.000
ΡΑΝΤΕΒΟΥ ΠΡΩΤΗΣ ΔΟΣΗΣ 
ΚΛΕΙΣΤΗΚΑΝ 
ΤΗΝ ΕΒΔΟΜΑΔΑ 
25/10 ΕΩΣ 1/11

ΚΑΛΥΨΗ 
ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ
"V
ΜΕ ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ
ΜΙΑ ΔΟΣΗ

64,8%
του γενικού πληθυσμού

74,35%
του ενήλικου πληθυσμού

ΠΛΗΡΩΣ
ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΕΝΟ

61,8%
του γενικού πληθυσμού

71,2%
του ενήλικου πληθυσμού

Μ.Ο. ΣΤΗΝ Ε.Ε.

ΜΕ ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ
ΜΙΑ ΔΟΣΗ

69,6%
του γενικού πληθυσμού

81,1%
του ενήλικου πληθυσμού

ΠΛΗΡΩΣ
ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΕΝΟ

66,2%
του γενικού πληθυσμού

76%
του ενήλικου πληθυσμού

ΠΟΣΟΣΤΟ
ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΕΝΩΝ

ΑΝΑ ΗΛΙΚΙΑΚΗ ΟΜΑΔΑ
Ο

«Η C0VID-19 ΗΡΘΕ ΓΙΑ ΝΑ ΜΕΙΝΕΙ ΩΣ ΕΝΔΗΜΙΚΟΣ ΙΟΣ ΤΟΥ ΑΝΑΠΝΕΥΣΤΙΚΟΥ», ΛΕΝΕ 01 ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΕΣ · ΑΠΟ ΣΗΜΕΡΑ

Καθοριστική η τρίτη δόση και μία
Μ

ε νέα ραντεβού πρώτης δό
σης «απαντούν» οι μη εμ
βολιασμένοι πολίτες στην 
τεράστια έξαρση των κρουσμάτων, 

αλλά και στους περιορισμούς που 
έχουν επιβληθεί για όσους δεν έχουν 
εμβολιαστεί. Η αυξητική τάση των 
ραντεβού συνεχίστηκε και αυτή την 
εβδομάδα και κλείστηκαν 200.000 
ραντεβού πρώτης δόσης, αριθμός 
ακόμη μεγαλύτερος σε σχέση με την 
αμέσως προηγούμενη εβδομάδα 
(1 75.000).

Σε δύο εβδομάδες, δηλαδή, ρα
ντεβού έχουν προγραμματίσει σχε
δόν 375.000 πολίτες που δεν ήταν 
εμβολιασμένοι. 0 ρυθμός της εκ
στρατείας «Ελευθερία» εάν συνεχι
στεί αποτελεί μια θετική εξέλιξη εν 
μέσω μεγάλης αύξησης κρουσμάτων, 
αλλά και σκληρών δεικτών. Οι δι- 
ασωληνωμένοι χθες έφτασαν τους 
551, ενώ καταγράφηκαν επιπλέον 
72 θάνατοι.

Σύμφωνα με τα στοιχεία που 
έδωσε χθες στην ενημέρωση για 
την εμβολιαστική κάλυψη ο γενικός 
γραμματέας Πρωτοβάθμιας Φροντί
δας Υγείας, Μάριος Θεμιστοκλέους, 
την τελευταία εβδομάδα κλείστηκαν

D ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
mgeorganta@e-typos.com

επιπλέον 200.000 ραντεβού πρώτης 
δόσης συνεχίζοντας έτσι την αυξητική 
τάση στα ραντεβού που σημειώνεται 
τις τελευταίες 15 ημέρες. Αξίζει να 
σημειωθεί ότι στις 8 Νοεμβρίου είχαν 
ανακοινωθεί 1 75.000 νέα ραντεβού 
πρώτης δόσης για το διάστημα από 
την 1 η Νοεμβρίου, ενώ για την αμέ
σως προηγούμενη εβδομάδα, δηλαδή 
την τελευταία του Οκτωβρίου, τα ρα
ντεβού πρώτης δόσης ήταν 60.000.

Τα ραντεβού
Παράλληλα, χορηγείται η τρίτη δόση 
για όσους πολίτες έχουν συμπλη
ρώσει το εξάμηνο από τη δεύτερη 
δόση. Αυτή τη στιγμή δικαιούχοι τρί
της δόσης είναι 2.100.000 πολίτες, 
από τους οποίους οι 660.000 έχουν 
ήδη εμβολιαστεί και 400.000 έχουν 
προγραμματίσει ραντεβού. Κατόπιν 
συστάσεων της Εθνικής Επιτροπής 
Εμβολιασμών, η πλατφόρμα για τον 
προγραμματισμό ραντεβού τρίτης 
δόσης θα ανοίγει στους 5,5 μήνες. 
Αυτό θα εξυπηρετήσει τον καλύτερο 
προγραμματισμό ώστε η τρίτη δόση

να χορηγείται στους έξι μήνες χωρίς 
καθυστέρηση. Η δυνατότητα αυτή θα 
είναι διαθέσιμη από την Παρασκευή, 
1 9 Νοεμβρίου, όπως ανέφερε ο κ. 
Θεμιστοκλέους.

Τη θετική εξέλιξη των δεκάδων χι
λιάδων νέων ραντεβού επισκιάζει η 
επιστημονική εκτίμηση που μετέφερε 
η πρόεδρος της Εθνικής Επιτροπής 
Εμβολιασμών, Μαρία Θεοδωρίδου, 
σύμφωνα με την οποία η Covid-19 
ήρθε για να μείνει. «Ο κορονοϊός θα 
μείνει μαζί μας ως ένας ενδημικός 
ιός του αναπνευστικού», ανέφερε 
χαρακτηριστικά και πρόσθεσε ότι π 
τρίτη δόση, όπως όλα δείχνουν, θα 
είναι καθοριστική για να «κλείσει» ο 
βασικός εμβολιαστικός κύκλος. Επε- 
σήμανε ότι αναμένεται το πιθανό τε
λικό σχήμα εμβολιασμού να είναι οι 
τρεις δόσεις και να γίνεται μία ετήσια 
αναμνηστική.

Η κ. Θεοδωρίδου εμφανίστηκε 
κατηγορηματική ως προς το θέμα 
συγχορήγησης του εμβολίου κατά 
της Covid-19 και του αντιγριπικού 
εμβολίου, ερωτηθείσα από τον «Ε.Τ.». 
Επανέλαβε αυτό που αναφέρεται με 
σαφήνεια και σε πρόσφατη ανακοί
νωση της Εθνικής Επιτροπής Εμβολι

375.000
ραντεβού για την πρώτη 

εμβολιαστική δόση 
κλείστηκαν os τελευταίε$ 

15 μέρε$

ασμών, ότι τα δύο εμβόλια δεν απαι
τούν μεσοδιάστημα για τη χορήγησή 
τους και μπορούν να γίνουν ακόμη 
και την ίδια ημέρα, απλά σε διαφο
ρετικά ανατομικά σημεία.

Φύλλα πορείας
Την τρέχουσα εβδομάδα, οι εξελί
ξεις στο «μέτωπο» του κορονοϊού 
είναι πολλαπλές. Σήμερα κατά πάσα 
πιθανότητα θα ξεκινήσει η διαδικασία 
με τα φύλλα επιστράτευσης των ιδιω
τών γιατρών για νοσοκομεία αρχικά 
της Βόρειας Ελλάδας. Η όλη διαδι
κασία εκτιμάται ότι θέλει 48 ώρες 
για να ολοκληρωθεί και ο ακριβής 
αριθμός των γιατρών που θα χρεια
στεί να λάβουν φύλλα επιστράτευσης 
θα ανακοινωθεί. Εως χθες το βράδυ 
πάντως ήταν σε εξέλιξη η διαδικασία 
αναζήτησης από τους κατά τόπους ια
τρικούς συλλόγους των γιατρών που 
απαιτούνται. «Μέσα στην εβδομάδα, 
εάν δεν καλυφθούν τα κενά τα οποία 
υπάρχουν, θα γίνει και η διαδικασία 
της επίταξης των υπηρεσιών. Ηδη, 
όμως, οι Σύλλογοι έχουν κινητοποι
ηθεί και υπάρχει ένα ευχάριστο μήνυ
μα: Οτι σιγά-σιγά μας δίνονται καθη
μερινά άτομα που θέλουν να έρθουν
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Στις Εντατικές η 
μάχη συνεχίζεται 

με περισσότερη

Η ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑ ΕΠΙΣΤΡΑΤΕΥΣΗΣ

κάθε χρόνο
εθελοντικά», σημείωσε ο υπουργός 
Υγείας, Θάνος Πλεύρης (Open).

Ο κυβερνητικός εκπρόσωπος, 
Γιάννης Οικονόμου, ανέφερε σε συ
νέντευξή του (Mega) ότι ο αριθμός 
των επιτάξεων θα είναι ενδεχομένως 
τριψήφιος, γεγονός που δείχνει ότι 
δεν υπήρχε μεγάλο ενδιαφέρον από 
πλευράς γιατρών έως και χθες το 
απόγευμα.

Συνεδριάζει η Επιτροπή
Εκτός από τπν επιστράτευση των για
τρών, προ των πυλών είναι και νέα 
μέτρα για την αναχαίτιση του τέταρ
του κύματος. Οπως προκύπτει από 
πληροφορίες, είναι αρκετά πιθανό 
π Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων του 
υπουργείου Υγείας να συνεδριάσει 
σήμερα προκειμένου να ανασκο- 
πήσει τα τελευταία επιδπμιολογικά 
δεδομένα. Οι δείκτες θετικότητας δεί
χνουν μια σταθεροποίηση -εκτίμηση 
ιδιαίτερα πρώιμη και «εύθραυστη»-, 
αλλά το ΕΣΥ πιέζεται έντονα και δεν 
αποκλείεται να ληφθούν περιορισμοί 
που ενδεχομένως να γίνουν ακόμη 
πιο «σκληροί» όσον αφορά στους 
ανεμβολίαστους. «Αυτό που μπορώ 
να σας πω είναι ότι αυτό που εξε

τάζει και συζητά η κυβέρνηση έχει 
να κάνει εάν χρειάζονται περαιτέρω 
μέτρα, αυτά να αφορούν τους ανεμ
βολίαστους και να μπν αφορούν στο 
σύνολο της κοινωνίας», τόνισε ο κ. 
Πλεύρης.

Η συζήτηση γύρω από την υπο- 
χρεωτικότητα της τρίτης δόσης προ
κειμένου να υπάρχει πρόσβαση σε 
κλειστούς και άλλους χώρους έχει 
«φουντώσει». Ο γενικός γραμματέ
ας Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας, 
ερωτηθείς για το συγκεκριμένο ζή
τημα χθες στην τακτική ενημέρωση, 
εξήγησε ότι το θέμα δεν είναι μόνο 
επιστημονικό, αλλά και διοικητικό και 
γίνονται διαβουλεύσεις σε ευρωπαϊκό 
επίπεδο.

Τα ημερήσια κρούσματα πάντως 
συνεχίζουν να... κινούνται σε πολύ 
υψηλό επίπεδο. Χθες καταγράφπκαν 
6.950 νέα κρούσματα, που αντιστοι
χούν σε σχεδόν 108.000 τεστ, με τη 
θετικότπτα να ξεπερνά το 6%. Σε 
ανοδική πορεία είναι και διασωλη- 
νωμένοι και θάνατοι. Χθες καταγρά- 
φηκαν επιπλέον 72 θάνατοι, ενώ οι 
ασθενείς που νοσηλεύονται με μηχα
νική υποστήριξη της αναπνοής τους 
έχουν φτάσει τους 551. ■

«ΠΟΛΕΜΙΚΟ ΑΝΑΚΟΙΝΩΘΕΝ» 
ΚΑΙ ΧΘΕΣ ΟΙ ΑΡΙΘΜΟΙ

6.950
κρούσματα χθες

23
εισαγόμενα

022
στην Αττική

1.226
στη Θεσσαλονίκη

838.824
το σύνολο των κρουσμάτων

72
θάνατοι χθες

16.838
το σύνολο των θανάτων

551
διασωληνωμένοι

3.404
ασθενείς έχουν εξέλθει από ΜΕΘ

► ► ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Στην Εντατική 
βρέφος 
τεσσάρων 
μηνών
ΣΕ ΚΡΙΣΙΜΗ κατάσταση εξακολου
θεί να νοσηλεύεται στη Μονάδα 
Εντατικής Θεραπείας Παίδων του 
«Ιπποκράτειου» Θεσσαλονίκης τε
τράμηνο βρέφος, το οποίο νοσεί 
από κορονοϊό και είχε διακομισθεί 
από την Κομοτηνή με αναπνευστική 
δυσχέρεια και λοίμωξη του αναπνευ
στικού. Του χορηγήθηκε οξυγόνο, 
όμως χθες το πρωί οι γιατροί έκρι
ναν ότι έπρεπε να διασωληνωθεί. Η 
κατάσταση της υγείας του κρίνεται 
σοβαρή, ενώ οι πληροφορίες αναφέ
ρουν ότι δεν έχει κάποιο υποκείμενο 
νόσημα. Οι γονείς του φέρονται να 
είναι ανεμβολίαστοι, ενώ η μητέρα 
του νοσεί από κορονοϊό, χωρίς όμως 
συμπτώματα.

Στο μεταξύ, συνεχίζεται η ασφυ
κτική πίεση στο σύστημα Υγείας της 
Θεσσαλονίκης. Χθες το πρωί, το 
«Παπαγεωργίου» ολοκλήρωσε την 
εφημερία του με 40 εισαγωγές ασθε
νών με κορονοϊό. Αν και είναι λιγό- 
τερες από την προηγούμενη εφημε
ρία του, οπότε είχε πραγματοποιήσει 
περισσότερες από 50, ο αριθμός 
εξακολουθεί να προκαλεί «ίλιγγο». 
Στο νοσοκομείο 33 ασθενείς είναι 
διασωληνωμένοι, εκ των οποίων οι 
25 στις τακτικές κλίνες ΜΕΘ και οι 
υπόλοιποι είτε σε ΜΑΦ είτε σε άλλες 
κλινικές. Ο νεαρότερος ασθενής στη 
ΜΕΘ είναι 15 ετών, ενώ δύο μωρά 
νοσηλεύονται σε απλές κλίνες.

Αύξηση 24%
Η «έκρηξη» των κρουσμάτων αποτυ- 
πώνεται και στα στοιχεία του ΕΟΔΥ. 
Σύμφωνα με αυτά, μόνο στον κεντρι
κό Δήμο Θεσσαλονίκης σε μία εβδο
μάδα τα κρούσματα αυξήθηκαν κατά 
24% και οι νοσηλείες κατά 48%! Συ
γκεκριμένα, οι νοσηλείες ήταν 297 
και πλέον είναι 439, ενώ τα ενεργά 
κρούσματα από 5.948 έχουν φτάσει 
πλέον τα 7.374. Σε μηνιαία βάση, τα 
κρούσματα αυξήθηκαν κατά 261% 
(2.038 κρούσματα) και οι νοσηλείες 
150% (175 ασθενείς).

Η εξέλιξη της πανδημίας στον κε
ντρικό δήμο και κατά συνέπεια και 
σε όλο το νομό είναι δραματική πλέ
ον. Και όπως τονίζεται από στελέχη 
της Υγείας, η κατάσταση βαίνει επι- 
δεινούμενη, χωρίς να φαίνεται «πα
ράθυρο» βελτίωσης τουλάχιστον στο 
εγγύς μέλλον. Σύμφωνα με τα ίδια 
στελέχη, οι αυξητικές τάσεις θα συ
νεχιστούν και το επόμενο διάστημα 
(για δύο εβδομάδες σίγουρα, τονί
ζουν), ενώ μεγάλο ρόλο θα παίξουν 
τόσο οι εμβολιασμοί όσο και η τήρη
ση των περιοριστικών μέτρων.

ΑΓΓ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ
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1  Στο απυρόβλητο οι κλινικάρχες
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 32 Ημερομηνία

έκδοσης:
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Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

266.94 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

οια ψιλά

Του
ΠΕΤΡΟΥ

ΚΑΤΣΑΚΟΥ

Καμία βίεση ajτό το 
υηουργείο Υγείας στους 

εβ ιχεψηματίες της 
Υγείας, βαρά τα όσα 
μέχρι σήμερα έχουν 

κερδίσει ελέωβανδημίας 
και με τιςβλάτες της 

κυβέρνησης. Γι ’ αυτούς 
σι εβίχειρηματικές 

δραστηριότητες 
συνεχίζονται κανονικά 

και σαν να μην βρίσκεται 
ηχώρα σε κατάσταση 

υγειονομ ι κοόβολέμου

Στο απυρόβλητο οι κλινικάρχες

Τ
α δημόσια νοσοκομεία αδυνατούν
πλέον να ανταποκριθούν στις ανάγκες 
των πολιτών. Τα περισσότερα εξ αυτών 
έχουν μετατραπεί σε νοσοκομεία μίας 

νόσου αφήνοντας χωρίς νοσηλεία εκατοντάδες 
περιστατικά καθημερινά. Οι ΜΕΘ, είδος εν 
ανεπαρκεία. Άνθρωποι πεθαίνουν στους 
διαδρόμους των νοσοκομείων. Οι γιατροί, λίγοι 
και ακόμα λιγότεροι λόγω των αναστολών 
εργασίας. Και όσοι έχουν μείνει έχουν ξεπεράσει 
τα ανθρώπινα όρια αντοχής.Όσο για το μέλλον; 
Αυτό παρουσιάζεται από τους επιστήμονες 
ακόμη πιο ζοφερό.

Και η κυβέρνηση; Η κυβέρνηση, με τις επιλογές 
της, οδηγεί τη χώρα στην καταστροφή καθώς 
επιμένει να αφήνει στο απυρόβλητο τους 
κλινικάρχες. Καθώς αρνείται πεισματικά να 
επιτάξει τα ιδιωτικά νοσοκομεία και αρκείται στην 
έστω και με καθυστέρηση επίταξη υπηρεσιών 
ιδιωτών γιατρών ώστε να ενισχύσουν τα δημόσια 
νοσοκομεία. Για τους κλινικάρχες, όμως, ούτε 
λέξη από τον υπουργό Υγείας και τον 
κυβερνητικό εκπρόσωπο. Καμία πίεση στους

επιχειρηματίες της Υγείας, παρά τα όσα μέχρι 
σήμερα έχουν κερδίσει ελέω πανδημίας και με τις 
πλάτες της κυβέρνησης. ΓΤ αυτούς οι 
επιχειρηματικές δραστηριότητες συνεχίζονται 
κανονικά και σαν να μην βρίσκεται η χώρα σε 
κατάσταση υγειονομικού πολέμου.

Τα χαϊδεμένα παιδιά της κυβέρνησης 
εξακολουθούν να βρίσκονται εκτός μάχης και 
εκτός κεντρικού σχεδιασμού για την 
αντιμετώπιση μιας κρίσης που αφήνει 
καθημερινά πίσω τις δεκάδες και σύντομα 
εκατοντάδες νεκρούς. Γιατί οι προβλέψεις των 
επιστημόνων αλλά και των νοσοκομειακών 
γιατρών κάνουν λόγο για τριψήφια νούμερα 
νεκρών τον επόμενο μήνα. Και για να γίνει πιο 
κατανοητή η δραματική κατάσταση που επικρατεί 
σήμερα στα νοσοκομεία θα ήταν χρήσιμο να 
γινόταν γνωστός και ο αριθμός των ζωών που 
χάνονται πλέον από μη Covid ασθενείς, στους 
οποίους τα δημόσια νοσοκομεία αδυνατούν να 
παράσχουν την απαραίτητη νοσηλεία. Μια 
κατάσταση πολέμου με ελέω κυβέρνησης 
λιποτάκτες τους κλινικάρχες.
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Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1035.2 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τριτοκοσμικές καταστάσεις στα νοσοκομεία

Νοσηλείες ασθενών σε κοντέινερ 
και διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ
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Νοσηλείες σε κοντέινερ, 
διασωληνωμένοι εκτός

Εικόνα κατάρρευσης 
στα νοσοκομεία, όπου 

επικρατούν 
τριτοκοσμικές 

συνθήκες. Παραδοχή 
Πλεύρη ότι το ποσοστό 

των νοσοκομειακών 
λοιμώξεων είναι 

μεγαλύτερο από το 
αντίστοιχο σε όλη την 

Ευρώπη. Θέμα χρόνου 
είναι η επιστράτευση 

ιδιωτών γιατρών. 
Παρέμβαση εισαγγελέα 
για κλίνες ΜΕΘ χωρίς 

τις απαιτούμενες 
προδιαγραφές.

Τζανακόπουλος: Να μας 
πει η κυβέρνηση πόσοι 

πέθαναν εκτός ΜΕΘ

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑγΤΟΠΟΥΛΟΥ

Τ
ριτοκοσμικές είναι οι 
συνθήκες που επικρα
τούν πλέον στα νοσοκο
μεία της χώρας, καθώς 
ασθενείς κορωνοϊού νοσηλεύο
νται μέχρι και σε κοντέινερ, λόγω 

της έλλειψης διαθέσιμων κλινών!
Ο πρόεδρος των εργαζόμενων 

στο Θριάσιο Νοσοκομείο Μανώ
λης Βαρδαβάκης περιέγραψε με 
δραματικό τρόπο την κατάσταση 
στην οποία οι γιατροί δίνουν τη 
μάχη με την πανδημία.

Χθες, μάλιστα, ένας ασθενής 
με Covid-19 ήταν διασωληνω- 
μένος εκτός Εντατικής, γιατί πα
ραμένει 100% πλήρης η μονάδα 
ΜΕΘ Covid-19. Η εφημερία 
της Κυριακής έκλεισε με μηδε
νικές διαθέσιμες κλίνες Covid- 
19, είτε απλές νοσηλείας είτε 
ΜΕΘ, με τρεις ασθενείς με κο- 
ρωνοϊο να νοσηλεύονται ανα
γκαστικά σε κοντέινερ στο προ
αύλιο του νοσοκομείου και έξι 
ακόμη ασθενείς non Covid να 
νοσηλεύονται εκτός ΜΕΘ, δια- 
τρέχοντας σοβαρότατο κίνδυνο 
για την υγεία τους!

Από την πλευρά της, η διοίκη
ση του Θριάσιου Γενικού Νοσο
κομείου Ελευσίνας υποστηρίζει 
ότι «η νοσηλεία των ασθενών 
στο νοσοκομείο Θριάσιο γίνεται 
με απόλυτη ασφάλεια και σε κα
μία περίπτωση δεν τέθηκε σε κίν
δυνο η υγεία των ασθενών κα
θώς τηρούνται όλοι οι κανόνες 
και οι διαδικασίες που έχει θέσει 
σε ισχύ η διοίκηση και το επιστη
μονικό συμβούλιο του νοσοκο
μείου». Σε σχέση με τα κοντέινερ 
σημειώνει ότι στο νοσοκομείο 
έχει δημιουργηθεί χώρος εξέτα
σης περιστατικών θετικών στον 
κορωνοϊό ως επέκταση του χώ
ρου των ΤΕΠ, όπως άλλωστε 
προβλέπεται και από τις οδηγίες 
του υπουργείου Υγείας και του 
ΕΟΔΥ, προκειμένου να εξετάζο
νται και να αντιμετωπίζονται οι 
θετικοί στη νόσο ασθενείς με 
ασφάλεια. «Όσοι ασθενείς χρή- 
ζουν εισαγωγής, μεταφέρονται 
στις κλίνες Covid του νοσοκο
μείου στον τέταρτο όροφο βάσει 
των υγειονομικών πρωτοκόλ
λων. Αυτή τη στιγμή νοσηλεύε
ται εκτός ΜΕΘ με απόλυτη 
ασφάλεια ένα περιστατικό ηοη- 
Covid το οποίο είναι δηλωμένο

στην πλατφόρμα του ΕΚΑΒ» κα
ταλήγει η ανακοίνωση.

Ένα βήμα πριν 
από την επιστράτευση

Θέμα χρόνου είναι η επιστρά
τευση ιδιωτών γιατρών, καθώς η 
ανταπόκριση στο κάλεσμα των 
Ιατρικών Συλλόγων είναι πενι
χρή. Από τις περίπου 100 θέσεις 
που ζητήθηκαν έχουν απαντήσει 
θετικά περίπου 20 γιατροί.

Όπως προανήγγειλε χθες ο Θά- 
νος Πλεύρης, μέσα στην εβδομά
δα, εάν δεν καλυφθούν τα κενά τα 
οποία υπάρχουν, θα γίνει και η 
διαδικασία της επίταξης των υπη
ρεσιών. Στη συνέχεια, ο κυβερνη
τικός εκπρόσωπος Γιάννης Οικο
νόμου διευκρίνισε ότι ξεκινά από 
σήμερα η επιστράτευση.

Την ίδια ώρα, η τραγική κατά
σταση στα νοσοκομεία της χώρας 
αποτυπώνεται και στην παραδοχή 
του Θάνου Πλεύρη, σε συνέντευξή 
του στο Open, καθώς ανέφερε ότι 
το ποσοστό των νοσοκομειακών 
λοιμώξεων είναι μεγαλύτερο από 
το αντίστοιχο σε όλη την Ευρώπη.

«Αντί για 5,5 % που είναι ο μέσος 
όρος, είμαστε στο 10%-11 % και

καταλαβαίνετε ότι αυτό επιδεινώ
νεται όταν υπάρχουν περισσότεροι 
ασθενείς στις ΜΕΘ και στα νοσο
κομεία» εξήγησε χαρακτηριστικά.

Εισαγγελέας 
για τις ψευτοΜΕΘ

Η παραδοχή του καθηγητή 
Πνευμονολογίας Θεόδωρου Βα- 
σιλακόπουλου για κλίνες ΜΕΘ 
χωρίς τις απαιτούμενες προδια
γραφές στο προηγούμενο κύμα 
της πανδημίας, με αποτέλεσμα να 
αυξηθεί η θνητότητα και να χα
θούν συνάνθρωποί μας, προκά- 
λεσε την παρέμβαση εισαγγελέα.

Συγκεκριμένα, ο Θ. Βασιλακό- 
πουλος είχε αναφερθεί στη στελέ- 
χωση πέντε ΜΕΘ στο Λαϊκό Νο
σοκομείο. Οι επίμαχες μονάδες, 
που πλέον δεν λειτουργούν, είχαν 
χαμηλή αποτελεσματικότητα 
λόγω μη επαρκούς υποδομής.

Στόχος της προκαταρκτικής 
εξέτασης, που θα διενεργηθεί από 
εισαγγελέα, είναι αρχικά να δια
πιστωθεί η βασιμότητα των κα
ταγγελιών του καθηγητή Πνευ
μονολογίας και εν συνεχεία να 
διερευνηθεί αν στην υπόθεση 
προκύπτει ενδεχόμενη διάπραξη
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αξιόποινων πράξεων ώστε να 
εντοπιστούν οι υπαίτιοι.

Σφοδρή επίθεση ΣΥΡΙΖΑ 
στην κυβέρνηση

Σφοδρή επίθεση στην κυβέρ
νηση για την κατάσταση που επι
κρατεί στα νοσοκομεία εξαπέλυσε 
ο γραμματέας του ΣΥΡΙΖΑ - 
Προοδευτική Συμμαχία Δημή- 
τρης Τζανακόπουλος.

Σε συνέντευξή του στον ΣΚΑΪ, 
ο Δ. Τζανακόπουλος υπενθύμισε 
πως ο Θ. Βασιλακόπουλος «κα
τήγγειλε ότι η κυβέρνηση έφτια
χνε ‘ψευτοΜΕΘ’ και παρενέβη ο 
εισαγγελέας, γιατί δεν είχαν καν 
τον απαραίτητο εξοπλισμό. Το 
ίδιο είπε και η Μ. Γκάγκα, παρα
δεχόμενη ότι δεν είχαμε το ανα
γκαίο ιατρικό και νοσηλευτικό 
προσωπικό σε πολλές περιπτώ
σεις και αυτό οδήγησε στην αύ
ξηση των θανάτων». Πρόσθεσε 
δε ότι τα θλιβερά νούμερα δια- 
σωληνωμένων, νέων κρουσμά
των και νεκρών μάς κατατάσ
σουν στη χειρότερη θέση στην 
Ευρωζώνη -αν όχι και σε όλη την 
Ευρώπη- και ζήτησε από την κυ
βέρνηση να δώσει τα στοιχεία 
των θανάτων εκτός ΜΕΘ.
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